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منظور  : مالیات شرکت های تولیدی سال 
آینده کاهش می یابد

 وزیر کار: مطالبات مشمولان 
صندوق های بازنشستگی زیر پوشش 

وزارت تعاون پرداخت شد

2

رئیس مرکز ملی فضای مجازی:

حکمرانی در فضای مجازی با 
4حکمرانی سنتی متفاوت است

فرزاد جمشیدی  مطرح کرد؛

سحرهای امسال در تلویزیون نیستم
7

سامانه انتقال آب به دریاچه ارومیه به 

بهره برداری می رسد

وزیر صمت: 
 ۴۵ هزار خودرو به بلاروس صادر 

می شود

2

بخشی از بیلبوردهای شهری به موضوع 

پیشگیری از اعتیاد اختصاص یابد

3

 سه ماه است فدراسیون فوتبال

 جواب ما را نمی دهد

6

استان ها 5

معارضات و تسهیلات ناقص، چالش های 

گردشگری کهگیلویه و بویراحمد است
فرهنگــی،  میــراث  اداره کل  گردشــگری  معــاون   
گردشــگری و صنایــع دســتی کهگیلویــه و بویراحمــد 
گفــت: معارضــات و حریــم هــا، پرداخــت نکــردن بــه 

ــای  .... ــش ه ــهیلات، از چال ــل تس ــع و کام موق 8 2

ــام  ــات تم ــت: مطالب ــی گف ــاه اجتماع ــاون، کار و رف ــر تع  وزی
ــش وزارت  ــر پوش ــتگی زی ــای بازنشس ــدوق ه ــمولان صن مش

ــت. ــده اس ــت ش ــاون پرداخ تع 2

سخنگوی دولت تشریح کرد:

چهار تغییر عمده در صدور کارت بازرگانی از رتبه بندی تجار تا کاهش سن

فاز دوم طرح توسعه پالایشگاه آبادان 
با طراحی، ساخت و نصب بزرگترین 
آسیا  غرب  منطقه  در  تقطیر  واحد 
و ظرفیت ۲۱۰ هزار بشکه در روز، 
رئیس  حضور  با  اسفند   ۲۶ جمعه 

جمهوری به بهره برداری می رسد.
آبادان  پالایشگاه  ایرنا،  گزارش  به 
خاورمیانه  نفت  پالایشگاه  نخستین 
با قدمتی ۱۱۰ ساله و از قطب های 
مهم پالایشی کشور است که اکنون 
با استفاده از توان مهندسان داخلی 
روز  فناوری های  از  بهره گیری  به  و 
فاز  از  بهره برداری  آستانه  در  دنیا 

دوم قرار گرفته است.
جایگزینی و نوسازی این پالایشگاه 
است  گرفته  صورت  مرحله  دو  در 
مجموعه  احداث  با  اول  مرحله  که 
جدید پالایشی در ۱۵۰ هزار بشکه 
در روز )فاز اول( در سال ۱۳۸۴ به 
دوم  مرحله  و  رسید  برداری  بهره 
پالایشی  جدید  مجموعه  احداث  با 
روز  در  بشکه  با ظرفیت ۲۱۰ هزار 
تثبیت  و  توسعه  طرح  عنوان  با 
ظرفیت پالایشگاه آبادان )فاز ۲( که 
از تیرماه ۱۳۹۶ شروع شد و بخش 
نخست آن در آذرماه ۱۴۰۱ به بهره 
برداری رسید و اکنون بخش نهایی 
با حضور رییس جمهور در  فاز  این 

برداری  بهره  به  اسفندماه   ۲۶ روز 
می رسد.

)فاز  آبادان  پالایشگاه  توسعه  طرح 
میلیارد   ۱.۲ گذاری  سرمایه  با   )۲
یک  احداث  جزییات  با  دلاری 
ظرفیت  به  پالایشی  جدید  ردیف 
ارتقاء  روز،  در  بشکه  هزار   ۲۱۰
کیفیت محصولات تولیدی براساس 
آلاینده  کاهش  و   ۵ یورو  استاندارد 
های زیست محیطی، کاهش درصد 
درصد،   ۲۶ به   ۴۵ از  مازوت  تولید 
و  درصدگازمایع   ۵۳ تولید  افزایش 
۲۳درصد نفت گاز و ۶ درصد بنزین 
و ایجاد اشتغال مستقیم برای هفت 
بهره  به  محلی  بومیان  از  نفر  هزار 

برداری خواهد رسید.
تکمیل  طرح،  این  اجرای  از  هدف 
زنجیره ارزش، کاهش آسیب پذیری 
طریق  از  تحریم ها  برابر  در  کشور 
تبدیل نفت خام و میعانات گازی به 
فرآورده های نفتی و ارتقای کیفیت 

فرآورده های نفتی است.
طرح،  این  اجرای  اساس  بر 
محصولات سبک تولیدی پالایشگاه 
گازوئیل  سفید،   بنزین،  نفت  مانند 
با  و  می یابد  افزایش  مایع  گاز  و 
عمر  با  قدیمی  تجهیزات  برچیدن 
جدید  سال،  تجهیزات   ۷۰ از  بیش 

وضعیت  نیز  و  شده  جایگزین 
حذف  با  پالایشگاه  محیطی  زیست 
مصرف  و  پایین  بازده  با  تأسیسات 

سوخت بالا، بهبود می یابد.
ثبت رکورد اشتغال آفرینی مستقیم 
برای ۷ هزار و ۳۰۰ نفر در فاز دوم 

طرح پالایشگاه آبادان
بهره برداری از فاز دوم طرح توسعه 
آبادان  پالایشگاه  ظرفیت  تثبیت  و 
هشت ویژگی مهمی دارد که منجر 
پالایشگاهی  حوزه  در  رکورد  به 

کشور شده است.
طراحی، ساخت و نصب بزرگ ترین 
آسیا  غرب  منطقه  در  تقطیر  واحد 
هزار   ۲۱۰ جو،  در  آن  ظرفیت  که 
بشکه در روز و واحد تقطیر در خلأ 
به ظرفیت ۱۰۰ هزار بشکه در روز 

است.
بزرگترین  نصب  و  ساخت  طراحی، 
واحد هیدروکراکر در غرب آسیا به 
از ۴۲ هزار بشکه در  ظرفیت بیش 
روز، طراحی، ساخت، حمل و نصب 
یکپارچه بزرگ ترین کوره هیدروژن 
و  هزار  یک  وزن  به  آسیا  غرب  در 
نصب  و  ساخت  طراحی،  تن،   ۵۰۰
پالایشگاهی  مشعل های  بلندترین 
 ۱۲۷ و  متر   ۱۲۵ ارتفاع  به  کشور 
نصب  و  ساخت  طراحی،  متر، 
هیدروژنی  تصفیه  واحد  بزرگترین 
در  بشکه  هزار   ۶۵ ظرفیت  به  نفتا 
روز از جمله مهمترین ویژگی های 

این طرح است.
 ۳۴ رکورد  ثبت  همچنین 
بدون  کار  ساعت  نفر  میلیون 
میان  در  کننده(  )ناتوان  حادثه 
کشور،  در  پالایشی  مگاپروژه های 
درصدی   ۳۲ پیشرفت  رکورد  ثبت 
مگاپروژه های  در  اجرایی  بخش  در 
و  پروژه  پایانی  سال  در  پالایشی 
رکورد  ثبت  و  سیزدهم  دولت  در 

اشتغال آفرینی مستقیم برای ۷ هزار 
و ۳۰۰ نفر و مجموعا به میزان ۶۰ 
نفر ساعت در سایت و ۱۵  میلیون 
برای  غیرمستقیم  اشتغال  نفر  هزار 
نفت  صنعت  تجهیزات  سازندگان 

داخل کشور رقم خورد.
استفاده از توان مهندسان داخلی در 

فاز ۲ پالایشگاه آبادان
فاز ۲ طرح توسعه و تثبیت ظرفیت 
و  امضا  به  منجر  آبادان  پالایشگاه 
با ۱۰۲ سازنده  انعقاد ۳۲۱ قرارداد 
داخلی ، امضا و انعقاد ۲۹۹ قرارداد 
تامین ۹۰۰  با ۹۷ سازنده خارجی، 
شامل:  تجهیزات  و  کالا  تن  هزار 
محموله   ۳۶ دریایی،  محموله   ۳۸۱
هوایی و ریلی، ۵ هزار و ۷۸۲ تریلی، 
از  بیش  و ساخت  تامین  و  کامیون 

۸۵۰ کیلومتر لوله شد.
)برابر  کیلومتر   ۵۴۰ کوبی  شمع 
کابل  اردبیل(،  تا  تهران  مسافت 
و  هزار   ۳ دقیق:  ابزار  و  برق  کشی 
مسافت  برابر  )سه  کیلومتر   ۲۰۰
سازه های  نصب  و  کرمان(  تا  تهران 
تن  هزار   ۴۵  : تجهیزات  و  فلزی 
پارس  گازی  سکوی   ۱۵ )معادل 
ترین  مهم  مهمترین  از  جنوبی( 
دو  فاز  اجرایی  عملیات  ویژگی های 
طرح توسعه پالایشگاه آبادان است.

مهندسی این طرح با صرف بیش از 
یک میلیون و ۱۰۰ هزار نفر ساعت 
واحدهای  طراحی  و  مهندسی 
تهیه  یوتیلیتی،  و  فرآیندی  مختلف 
مدرک  هزار   ۱۱ از  بیش  تولید  و 
مهندسی بالغ بر ۱۲۰ هزار صفحه، 
بررسی مدارک مهندسی و طراحی 
 ۱۰۰ از  بیش  قالب  در  سازندگان 
برگزاری  و  مدرک  ویرایش  هزار 
در  جلسه   ۶۰۰ و  هزار   ۲ از  بیش 
طول زمان پروژه با موضوعات فنی و 

مهندسی همراه بود.

بهره برداری از فاز دوم طرح توسعه پالایشگاه آبادان با 
ظرفیت ۲۱۰ هزار بشکه در روز

تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر  معاون   
و  صنعتی  منطقه ای  توازن  ایجاد  گفت: 
سوی  از  تولیدی  زنجیره های  در  توازن 

ایدرو در سراسر کشور دنبال می شود.
افزود:  نبوی«  در نشست خبری  »علی 
موضوع  صمت،  وزارت  برنامه های  در 
رشد  به  رسیدن  و  صنعتی  توسعه 
اقتصادی در کوتاه مدت و سند چشم انداز 

۱۴۰۴ برنامه ریزی شده است.
گسترش،  موضوع  در  گفت:  وی 
رویکردهای جدید در دولت و حاکمیت 
وجود دارد که دولت نباید خودش گ در 
پروژه های کشور  اجرای  و  پیاده سازی 
توانمندی  به  توجه  با  و  باشد  متولی 
از  عمده ای  بخش  باید  خصوصی  بخش 

کار به این بخش سپرده شود.
و  گسترش  سازمان  عامل  هیات  رییس 
خاطرنشان کرد:  کشور  صنایع  نوسازی 
توازن  عنوان  با  پروژه ای  راستا  این  در 
سرمایه گذاری تعریف شده که دو هدف 
توازن  و  کشور  منطقه ای صنعتی  توازن 
دنبال  را  کشور  تولیدی  زنجیره های  در 

می کند.
وی یادآور شد: در مناطق مختلف کشور 
سالهای  در  سرمایه گذاری هایی  شاهد 
گذشته بوده ایم، به طوری که در برخی 
صنعتی  سرمایه گذاری  حجم  شهرها 
بسیار بیشتر از زیرساخت های آن شهر و 
منطقه بوده که منجر به آلودگی محیط 
زیست، مهاجرت و غیره شده است و در 
بیکاری  نرخ  که  داریم  شهرهایی  مقابل 

با  و  بوده  زیاد  آنها  از  مهاجرت  نرخ  و 
چالش هایی مواجه شده اند.

طبق  راستا  این  در  گفت:  نبوی 
شهرستان های  شده،  انجام  برنامه ریزی 
بر اساس شاخص  به چهار دسته  کشور 
تعداد  صنعتی،  اشتغال  اشتغال،   های 
واحدهای صنعتی طرح های نیمه تمام و 

غیره تقسیم بندی شدند.
در  که  هایی  شهرستان  داد:  ادامه  وی 
صنعتی  واحد  شده اند  واقع  یک  منطقه 
واقع   ۲ منطقه  در  که  آنهایی  ندارند، 
از  کمتر  صنعتی  واحدهای  هستند 
 ۳ منطقه  در  داشته اند،  هدفگذاری 
شرایط طبیعی و نرمال وجود دارد و در 
منطقه ۴ بیش از ظرفیت منطقه سرمایه 

گذاری اتفاق افتاده است.
کرد:  خاطرنشان  صمت  وزیر  معاون 
کشور  شهرستان   ۴۶۵ مجموع  از 
 ۱۵۴ یک،  منطقه  در  شهرستان   ۱۰۷
شهرستان در منطقه ۲ )در مجموع ۱۸ 
و  یک  مناطق  در  جمعیت  نفر  میلیون 
۲(، ۱۲۶ شهرستان در منطقه ۳ و ۷۸ 
مجموع  )با  چهار  منطقه  در  شهرستان 
جمعیت ۶۱ میلیون نفر در مناطق ۳ و 
این دسته  اساس  بر  و  واقع شده اند.   )۴
در  گذاری  سرمایه  های  مشوق  بندی 

کشور تقسیم بندی شده است.
ما  هدف  کرد:  تاکید  مسئول  مقام  این 
افرادی  تا  این است  بندی  این دسته  از 
سرمایه گذاری  دو  و  یک  مناطق  در  که 
از  استفاده  حداکثر  بتوانند  کرده اند 

مشوق ها را انجام داده و در مناطق ۳ و 
۴ حمایت ها را به حداقل برسانیم.

همان  مسئله  این  خاطرنشان کرد:  وی 
سرزمینی«  »آمایش  طرح  مکمل 
هر  زیرساخت های  به  توجه  با  که  است 

شهرستان پروژه ها تعریف می شود.
نیمه  طرح  هزار   ۸۱ اظهارداشت:  نبوی 
وجود  کشور  در  معدنی  و  صنعتی  تمام 
دارد که هشت هزار طرح پیشرفت یک 
با  داشته، ۱۳هزار طرح  درصدی  تا ۲۰ 
پیشرفت ۲۰ تا ۹۹ درصدی است و ۶۰ 
هزار طرح نیز فقط جواز گرفته اند اما در 

سامانه وزارت صمت ثبت نشده اند.
توازن  موضوع  در  شد:  یادآور  وی 
فقط  ایدرو  صنعتی،  منطقه ای 
و  می دهد  انجام  را  کلان  برنامه ریزی 
صمت  وزیر  نیست.معاون  کار  متولی 
همچنین با اشاره به تکلیف دیگر ایدرو 
گفت:  بازسازی،  و  نوسازی  مقوله  در 
بازسازی  و  نوسازی  گذشته  ادوار  در 
نساجی  دزفول،  قند  همچون  واحدهای 
و  ایدرو  توسط  تپه  هفت  و  مازندران 

شرکت های تابعه آن به انجام رسید.
برنامه  با  جدید،  دوره  در  ادامه داد:  وی 
ریزی برای ایجاد یک پلتفرم، قصد داریم 
بازسازی صنایع  و  نوسازی  تا متقاضیان 
و افرادی که از توانمندی لازم برای این 

کار برخوردارند را به هم رسانی کنیم.
رییس هیات عامل ایدرو خاطرنشان کرد: 
برنامه  قانون   ۴۶ ماده  »ح«  بند 
مکلف  را  دولت  کشور،  توسعه  ششم 

نوسازی  و  بازسازی  برای  تا  کرده 
تولیدی  واحدهای  و  سرمایه گذاری ها 
در  کند؛  برنامه ریزی  کشور  صنعتی  و 
کارگروهی  پارسال  بهمن ماه  راستا  این 
زیست،  محیط  دستگاه های  از  متشکل 
بازرگانی،  اتاق  بودجه،  و  برنامه  سازمان 
جهاد کشاورزی، سازمان ملی استاندارد، 
معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری 
تا  کردیم  سعی  و  شد  تشکیل   ... و 
منظور  این  به  هدفمندی  برنامه ریزی 

داشته باشیم.
وی با تاکید بر اینکه نوسازی و به سازی 
واحدها  بهره وری  ارتقای  هدف  با 
رقابت پذیری  افزایش  همچنین  و 
می شود،  انجام  تولید  نهایی  محصولات 
واحد   ۶۲۰ و  یک هزار  تاکنون  گفت: 
اولیه  ارزیابی  بازسازی،  و  نوسازی  بابت 
به  واحد   ۴۸۶ آنها  بین  از  که  شده اند 
و  معرفی  صمت  وزارت  تخصصی  دفاتر 
۱۳۴ واحد برای عارضه یابی اولیه معرفی 

شدند.
نبوی اظهار داشت: بر این اساس، طرح 
نوسازی و بازسازی برای هر واحد تدوین 
به  شده  یاد  کارگروه  در  اگر  و  می شود 
تصویب برسد، عارضه یابی عمیق انجام 
اقتصادی  و  فنی  توجیهی  طرح  و  شده 

برای آن تهیه خواهد شد.
توازن منطقه ای صنعتی  به  دنبال  ایدرو 

در کشور است
پارس   ۱۴ فاز  ابرپروژه  به  اشاره  با  وی 
ایرانی ترین فاز پارس  جنوبی به عنوان 
جنوبی با راهبری ایدرو، گفت: این یک 
دستاورد  بزرگترین  و  موفق  ابرپروژه 
جمهوری اسلامی ایران در دو دهه اخیر 
با  و  بود  ساله  و حاصل تلاش های ۲۰ 
توجه به تجربه و ظرفیت گرانقدری که 
شرکت های  برخی  و  ایدرو  نزد  اکنون 
گازی  و  نفتی  پروژه های  باب  در  تابعه 
وجود دارد، قصد داریم در دیگر پروژه ها 

نیز حضور داشته باشیم.
اشاره  با  همچنین  صمت  وزیر  معاون 
و  محروم  مناطق  در  ایدرو  حضور  به 
خاطرنشان کرد:  یافته،  توسعه  کمتر 
رسالت  مطابق  توسعه ای  سازمان های 
سرمایه گذاری  به  مناطقی  در  شان 
بوده  یافته  توسعه  کمتر  که  می پردازند 
یا قصد راه اندازی صنایع پیشرفته وجود 
داشته باشد که هر دوی این موارد به طور 
خصوصی  بخش  استقبال  با  معمول 

همراه نمی شود.

ایدرو به  دنبال توازن منطقه ای صنعتی در کشور است
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مالیات شرکت های تولیدی سال 

آینده کاهش می یابد

نرخ  امسال ۵ واحد درصد  مالیاتی کشور  گفت:  امور  رئیس کل سازمان 
واحد   ۷ نیز  آینده  سال  در  و  یافته  کاهش  تولیدی  شرکت های  مالیات 

درصد کاهش می یابد.
به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از صدا و سیما، رئیس کل سازمان امور 
مالیاتی کشور در جلسه شورای معاونین سازمان امور مالیاتی که با حضور 
حضرت حجت الاسلام و المسلمین ابوترابی فرد امام جمعه موقت تهران 
برپا شد از پیش بینی تحقق ۱۰۴ درصدی درآمدهای مالیاتی تا پایان سال 
جاری خبر داد و اظهار داشت: هم اکنون ۴۵۴ هزار میلیارد تومان مالیات 
وصول شده و تا پایان سال جاری این مبلغ به ۴۷۰ هزار میلیارد تومان 
می رسد که نشان از رشد ۵۵ درصدی در مقایسه با سال گذشته جهت 

افزایش خدمت رسانی به مردم دارد.
داوود منظور در ادامه به درآمدهای ۷۵۰ هزار میلیارد تومانی در بودجه 
 ۶۰ رشد  از  نشان  که  مبلغ  این  تحقق  گفت:  و  کرد  اشاره  آینده  سال 
درصدی در مقایسه با سال جاری دارد هرچند کار نظام مالیاتی را سخت 
و دشوار می نماید، اما با تلاش های مضاعف همکاران خدوم و اتخاذ تدابیر 
مناسب و تدوین برنامه ریزی های صحیح از قبیل مقابله با فرار مالیاتی، 
وصول معوقات و تعیین تکلیف پرونده های مطرح در هیأت ها و تمرکز بر 
برخی منابع وصول نشده مثل خودروها و خانه های گران قیمت، خانه های 

خالی و … قابل جبران است.
از اقشار ضعیف تر  اینکه رویکرد نظام مالیاتی بر حمایت  با اشاره به  وی 
و اخذ مالیات عادلانه از مشمولین استوار بوده است تصریح کرد: تلاش 
اجحاف  از  و جلوگیری  قانون  کامل  رعایت  مالیاتی همواره  امور  سازمان 
در حق مودیان و برقراری عدالت مالیاتی است بطوری که امسال مالیات 
حدود یک میلیون و ۸۵۰ هزار مودی صفر شد و همچنین مالیات حدود 
۸۰۰ هزار نفر هم زیر ۵ میلیون تومان و مطابق ابرازی خودشان پذیرفته 

شد.
منظور با اشاره به اینکه رویکرد نظام مالیاتی همواره عدم فشار بر مودیان 
از مودیان پرریسک که  خوش حساب و مودیان ضعیف تر و اخذ مالیات 
موضوع  این  افزود:  بوده  می دهند  تشکیل  را  مشاغل  از  درصد   ۵ حدود 
تمکین مالیاتی را افزایش داده و به عدالت مالیاتی نیز کمک نموده است.

وی به حمایت نظام مالیاتی از تولید و گروه های کم درآمد و حقوق بگیران 
نیز اشاره کرد و گفت: امسال ۵ واحد درصد نرخ مالیات شرکت های تولیدی 
کاهش یافته و در سال آینده نیز ۷ واحد درصد کاهش می یابد. همچنین 
معافیت مالیاتی حقوق و دستمزد ماهانه ۱۰ میلیون تومان درنظر گرفته 
شده که این اقدامات هرچند اثر کاهنده ای در تحقق درآمدهای مالیاتی 
راستای  در  و  مردم  کنار  در  مالیات  داریم  اعتقاد  وجود  این  با  اما  دارد، 

حمایت از گروه های کم درآمد باید عملیاتی شود.

 وزیر کار: مطالبات مشمولان 

صندوق های بازنشستگی زیر پوشش 

وزارت تعاون پرداخت شد

 وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: مطالبات تمام مشمولان صندوق 
های بازنشستگی زیر پوشش وزارت تعاون پرداخت شده است.

 سید صولت مرتضوی روز چهارشنبه در حاشیه جلسه هیات دولت و در 
جمع خبرنگار گفت: تمام صندوق های بازنشستگی که تحت پوشش وزارت 
تعاون کار و رفاه اجتماعی هستند نسبت به پرداخت مطالبات جامعه هدف 

اقدام شده و حتی معوقات سنوات آن هم پرداخت شده است.
وی افزود: هم حقوق بهمن و هم عیدی  و هم معوقات سنواتی پرداخت شده 

است و در فرصت مناسب حقوق اسفندماه هم واریز می شود.
بر  بالغ  تاکنون  گفت:  نیز  الکترونیکی  کالابرگ  فرآیند  درباره  مرتضوی 
مردم  و  شده اند  متصل  الکترونیک  کالابرگ  سامانه  به  فروشگاه  هزار   ۳۰
می توانند تقریباً یک ماه زودتر از زمان واریز نقدی یارانه نسبت به خرید 

اعتباری در طرح کالابرگ الکترونیک اقدام کنند.
وزیر تعاون درباره تعیین حداقل دستمزد کارگران نیز توضیح داد: تعیین 
جلسات  مصادیق  تعیین  کمیته  هم  کارگران  دستمزد  و  حقوق  حداقل 
مختلفی برگزار کرد و هم شورای عالی کار در هفته جاری تشکیل جلسه 
به  کار  هم  مورد  چند  در  داشت.  همراه  به  را  بسیاری  مشترکات  که  داد 
تعیین  آینده  هفته  اوایل  تا  امیدوارم  شد.  واگذار  تخصصی  کارگروه های 

حداقل حقوق و دستمزد کارگران مشخص شود.
و  نشویم  قائل  تبعیضی  که  است  این  بر  ما  تاکید  شد:  یادآور  مرتضوی 
تفاوتی بین کارمندان دولت و کارگران در شرایط مساوی ایجاد نشود. یعنی 
برای  آن  از  بیشتر  اگر  پیش بینی شده  دولت  کارمندان  برای  که  حداقلی 

کارگران پیش بینی نکنیم باید به همان حداقل ملتزم باشیم.

از  بخشی  اعلام  با  دولت  سخنگوی   
نامه  آیین  اصلاحات صورت گرفته در 
بازرگانی  های  کارت  تمدید  و  صدور 
بازرگانی  کارت های  این پس  از  گفت: 
و  بندی  رتبه  تجار  عملکرد  اساس  بر 
سقف ارزشی برای آن تعیین می شود.

علی بهادری جهرمی در حاشیه جلسه 
با  خبرنگاران  جمع  در  دولت  هیأت 
وزیران  هیات  امروز  مصوبات  تشریح 
صدور  نحوه  نامه  آیین  امروز  گفت: 
سوی  از  که  بازرگانی  کارت  تمدید  و 
تجارت  و  معدن  صنعت،  وزارت 
وزیران  هیات  در  بود،  شده  پیشنهاد 
اصلاحاتی  و  گرفت  قرار  بررسی  مورد 

اعمال شد.
وی توضیح داد: این مصوبه در راستای 
تسهیل  و  کارها  و  کسب  از  حمایت 
و  گرفت  صورت  تجاری  های  حوزه 
آیین  در  را  اصلاحاتی  وزیران  هیات 
کارت  تمدید  و  صدور  نحوه  نامه 

بازرگانی اعمال کرد.
اصلاحات،  این  اساس  بر  افزود:  وی 
می  ممتاز  و  نمونه  صادرکنندگان 
کارت  ساله  پنج  مهلت  تا  توانند 
بازرگانی دریافت کنند و سقف ارزشی 
واردات افزایش یافت و به صورت رتبه 
با  بندی توزیع می شود به طوری که 
دارندگان  بندی  رتبه  و  اعتبارسنجی 
واردات  سقف  بازرگانی  های  کارت 
هایی  شاخص  که  شود  می  تعیین 
چون سوابق عملکردی فرد و وضعیت 
فعالیت تولیدی یا خدماتی نیز در آن 

موثر است.

ایجاد  را  اصلاحات  این  از  هدف  وی 
مشوق های قانونی برای صادرات و نیز 
دانست  مولدتر  اقتصادی  های  فعالیت 
خصوص  این  در  دیگر  تغییر  افزود:  و 
اشخاص  سن  حداقل  کاهش  شامل 
حقیقی بود که از ۲۳ سال به ۲۰ سال 
برای  بهتری  فضای  تا  یافت  کاهش 

فعالیت جوانان فراهم شود.
مصوبه  با  جهرمی،  بهادری  گفته  به 
امروز دولت شرط داشتن کارت پایان 
بازرگانی  کارت  داشتن  برای  خدمت 

حذف شد.
تداوم جلسات بررسی برنامه هفتم

هیات  دولت گفت: جلسات  سخنگوی 
سازی  آماده  و  بررسی  برای  دولت 
لایحه برنامه هفتم توسعه تا روز جمعه 

- ۲۶ اسفند - ادامه خواهد داشت.
مصوباتی برای تهاتر بدهی های دولت

از  دولت  اخیر  مصوبات  توضیح  با  وی 
دولت  از  نیرو  وزارت  مطالبات  تسویه 
این  ربط  ذی  های  شرکت  بدهی  با 
وزارتخانه به سازمان امور مالیاتی کشور 
خبر داد و گفت: هیات وزیران با تسویه 
مطالبات وزارت نیرو )شرکت توانیر( از 
های  قیمت  التفاوت  مابه  بابت  دولت 
بدهی  با  برق  شده  تمام  و  تکلیفی 
شرکت های ذی ربط این وزارتخانه به 
سازمان امور مالیاتی کشور بابت طرح 
های برق آبی و حرارتی به مبلغ ۶۸۱۵ 
میلیارد و ۳۲۰ میلیون و ۱۲۸ هزار و 

۸۴۵ ریال موافقت کرد.
تهاتر  اینکه  بیان  با  جهرمی  بهادری 
از  تعدادی  های  بدهی  و  مطالبات 

به  دولت  با  خصوصی  های  شرکت 
تصویب رسید، اظهار داشت: با تصویب 
های  شرکت  مطالبات  وزیران،  هیات 
افق توسعه انرژی طوس، تولید پراکنده 
تک نیرو یزد، تعاونی کارکنان نیروگاه 
از  مورد  حسب  ترانسفو  ایران  یزد، 
شرکت های دولتی مدیریت شبکه برق 
ایران، برق منطقه ای استان یزد، برق 
منطقه  برق  فارس،  استان  ای  منطقه 
همان  بدهی  با  مازندران  استان  ای 
مالیاتی  امور  سازمان  به  ها  شرکت 
مبلغ  به  ذیل  جدول  شرح  به  کشور 
۱۲۶۸ میلیارد و ۲۳۰ میلیون و ۸۰۴ 

هزار و ۲۷۰ ریال تهاتر شد.
به گفته سخنگوی دولت، هیات وزیران 
و  اقتصادی  امور  وزارت  پیشنهاد  با 
دارایی مبنی بر تسویه مطالبات وزارت 
نیرو )شرکت توانیر( از دولت بابت مابه 
تمام  قیمت  و  تکلیفی  قیمت  التفاوت 
برق  شده فروش هر کیلو وات ساعت 
مورد تأیید سازمان حسابرسی با بدهی 
تابعه  و  وابسته  دولتی  های  شرکت 
وزارتخانه مذکور به دولت )خزانه داری 
انتفاعی  های  طرح  بابت  کشور(  کل 
تملک دارایی های سرمایه ای به بهره 
برداری رسیده به مبلغ ۱۶۳۰ میلیارد 
و ۳۷۹ میلیون و ۹۶۰ هزار و ۵۶ ریال 

موافقت کرد.
تصویب کلیات تغییر ساعت آغاز به کار 

ادارات، سازمان ها و مراکز تابعه
سخنگوی دولت همچنین گفت: هیات 
و  اداری  سازمان  پیشنهاد  به  وزیران 
اصل  استناد  به  و  کشور  استخدامی 

واحده  ماده  و  اساسی  قانون   )۱۳۸(
قانون نسخ قانون تغییر ساعت رسمی 
به  آغاز  ساعات  تغییر  کلیات  کشور، 
کار و پایان ادارات و مشاغل گوناگون 
از  پس  آن  جزییات  کرد.  تصویب  را 
بررسی پیشنهادات و نهایی شدن اعلام 

خواهد شد.
آیین  تصویب  از  جهرمی  بهادری 
و  وظایف  اهداف،  قانون  اجرایی  نامه 
اختیارات وزارت ورزش و جوانان خبر 
به  وزیران  هیات  داشت:  اظهار  و  داد 
به  و  و جوانان  ورزش  وزارت  پیشنهاد 
استناد ماده )۸( قانون اهداف، وظایف 
نامه  آیین  وزارتخانه،  این  اختیارات  و 
تصویب  به  را  مذکور  قانون  اجرایی 

رساند.
نامه،  آیین  این  موجب  به  گفت:  وی 
است  موظف  جوانان  و  ورزش  وزارت 
از  قانونی  های  ظرفیت  از  استفاده  با 
تشویق  ساماندهی،  جذب،  به  نسبت 
داخلی  گذاری  سرمایه  از  حمایت  و 
به  مربوط  های  حوزه  در  خارجی  و 
از  اعم  ورزش  توسعه  و  جوانان  امور 
حوزه های قهرمانی، همگانی و توسعه 

زیرساخت های ورزش اقدام نماید.
مصوبه ای برای مادران ساکن مناطق 
فرزند  سه  دارای  عشایری  و  روستایی 

و بیشتر
اساس یکی  بر  سخنگوی دولت گفت: 
با  و  وزیران  هیات  مصوبات  از  دیگر 
هدف اجرای قانون حمایت از خانواده 
خانه دار  مادران  جمعیت،  جوانی  و 
ساکن مناطق روستایی و عشایری که 
در  بیشتر هستند،  و  فرزند  دارای سه 
صورتی که نرخ رشد در آن منطقه زیر 
نرخ رشد مورد نظر باشد، تحت پوشش 
و  کشاورزان  اجتماعی  بیمه  صندوق 
و  گیرند  می  قرار  عشایر  و  روستاییان 
می  پرداخت  دولت  را  آنها  بیمه  حق 

کند.
تحت  افراد  برای  مالیاتی  تسهیلات 

پوشش نهادهای حمایتی
بحث  در  گفت:  دولت  سخنگوی 
بر  مالیات  قانون  از  ناشی  درآمدهای 
پوشش  تحت  افراد  به  افزوده  ارزش 
مصوباتی  دولت  نیز  حمایتی  نهادهای 
داشت که بر این اساس یا از این افراد 
یا مالیات  مالیات دریافت نمی شود و 
اخذ شده در بین خود آنها بازتوزیع می 
شود که آیین نامه آن امروز در هیات 

دولت به تصویب رسید.

سخنگوی دولت تشریح کرد:

چهار تغییر عمده در صدور کارت بازرگانی از 
رتبه بندی تجار تا کاهش سن

خبر

وزیر صمت: 
 ۴۵ هزار خودرو به بلاروس 

صادر می شود

حوزه  در  بلاروس  با  توافق  از  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر 
شده،  امضا  توافق  اساس  بر  گفت:  و  داد  خبر  خودرو  صنعت 
بلاروس صادر  به  آینده  تا سه سال  دستگاه خودرو  هزار   ۴۵

می شود.
به گزارش خبرنگار حوزه دولت ایرنا، سیدرضا فاطمی امین روز 
چهارشنبه در حاشیه جلسه هیات دولت در جمع خبرنگاران 
با اشاره به سفر رئیس جمهور بلاروس به تهران و امضای نقشه 
خوشبختانه  گفت:  کشور  دو  بین  همکاری  سند  هفت  و  راه 
توافق های بسیار خوبی بین تهران و مینسک شکل گرفته و تا 

حدی هم عملیاتی شده است.
عنوان  به  پتاس  کود  به  کشور  در  ما  نمونه  برای  افزود:  وی 
کودکشاورزی نیاز داریم که می توانیم از بلاروس وارد کنیم و 

در مقابل مس به این کشور صادر کنیم.
فاطمی امین همکاری در حوزه خودرو بین دو کشور را مورد 
افزود: توافق بسیار خوبی برای صادرات ۴۵  اشاره قرار داد و 
امضا  بلاروس  به  آینده  سال  سه  تا  دو  طول  در  خودرو  هزار 
این  ارزش  میلیون   ۴۵۰ نزدیک  قرارداد  این  ارزش  که  شده 

قرارداد است.
حجم  کل  کرد:  نشان  خاطر  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر 
در  دلار  میلیون   ۱۶ حدود  سالانه  بلاروس  به  ایران  صادرات 
یک  برای  یکباره  به  قرارداد  این  در  که  حالی  در  است  سال 
تجارت ۴۵۰ میلیون دلاری توافق شد و این نویدبخش توسعه 

روابط اقتصادی بین دو کشور است.
صنعت  وزیر  با  دیدار  درباره  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر 
بلاروس و تهاتر کالاها با این کشور گفت: زیرساخت های مالی 
میان ایران و بلاروس تا حد زیادی فراهم شده است یکی از 

موضوعات همین موضوع تهاتر است.
اشتغال  و  بنیان  دانش  تولید،  بخش  در  اینکه  بیان  با  وی 
امیدواری  ابراز  هستیم،  شاهد  صنعت  در  را  مطلوبی  عملکرد 

کرد که در سال آینده نیز این روند ادامه یابد.
تلاش  با  نیز  اقتصادی  فعالان  اینکه  یادآوری  با  امین  فاطمی 
های  حوزه  در  اقتصادی  رشد  موجب  جاری  سال  در  خود 
مختلف صنعتی شدند، افزود: امیدواریم که این روند در سال 

آینده شتاب بیشتری داشته باشد.
آمار فاطمی امین از رشد شاخص های بخش صنعت

از  گزارشی  ارایه  به  ادامه  در  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر 
عملکرد ۹ ماهه بخش صنعت ارایه کرد و گفت: در این مدت 
بخش صنعت رشد ۸ درصدی را تجربه کرد در حالی که در 

مدت مشابه پارسال این شاخص ۳.۳ درصد بود.
فاطمی امین با بیان اینکه در این مدت بخش معدن نیز رشد 
اقتصادی ۲.۹ درصدی را تجربه کرد، که این شاخص پارسال 
پاییز رشد بخش صنعت  افزود: در فصل  بود،  منفی ۱ درصد 

۱۱.۶ درصد بود که رشد بالا و مطلوبی است.
دولت  دوره  طول  در  که  شد  متذکر  هم  را  نکته  این  وی 
بوده که در  ۶.۸ درصد  میانگین  سیزدهم رشد بخش صنعت 
دولت های یازدهم و دوازدهم این میزان رشد ۲ درصد بود. 
تولید در  میانگین  برابر  از سه  بیش  یعنی در دولت سیزدهم 

دولت های قبل رشد تولید داشتیم.
فاطمی امین با یادآوری اینکه کل رشد اقتصادی کشور در ۹ 
 ۱.۱ با  بخش صنعت  که  است،  بوده  درصد   ۳.۷ امسال  ماهه 
درصد بیشترین سهم را دارد، گفت: در بخش سرمایه گذاری 
رشد  درصد   ۲۸ از  بیش  امسال  پاییز  در  که  گفت  باید  نیز 
درصد   ۷/۱۹ آلات  ماشین  بخش  و   داشتیم  گذاری  سرمایه 

رشد را ثبت کرد.
وی در ادامه به آمار اشتغال اشاره کرد و گفت: طبق آمار مرکز 
آمار ایران، اشتغال گروه صنعت در پاییز امسال به بیش از ۸ 
میلیون و ۳۰۰ هزار نفر رسید که بسیار مطلوب است و روند 

فزاینده دارد.
فاطمی امین به توافق این وزارتخانه با معاونت علمی ریاست 
جمهوری به ارزش بیش از چهار هزار میلیارد تومان اشاره کرد 
و گفت: بیش از ۳۴ هزار قطعه در صنایع سنگین و فولاد برای 

ساخت داخل به شرکت های دانش بنیان عرضه شده است.
کردیم  طراحی  را  شراکت   ۲۹ جدید  گام  یک  در  افزود:  وی 
که شامل یک شرکت پیشران، یک خریدار، یک شرکت دانش 
ساخت  برای  شراکت  این  در  است؛  دانشگاه  چند  و  بنیان 

محصولاتی که نیاز کشور است کار گروهی می کنند.

بیان  با  ایران  بازآفرینی شهری  مدیرعامل شرکت 
با  ناپایدار  بنای  هزار   ۷۰۰ و  میلیون   ۲ که  این 
بافت های  در  نفر  میلیون   ۱۰ به  قریب  جمعیتی 
نقش  بر  است،  شده  شناسایی  کشور  ناکارآمد 
نوسازی  به  دادن  شتاب  در  شهرداری ها  محوری 

مسکن در بافت فرسوده تاکید کرد.
نشست هم اندیشی شهرداران ۶۵ شهر بزرگ و ۴۵ 
شهری  فضاهای  بازآفرینی  و  عمران  سازمان های 
نوسازی  »سیاست های  موضوع  با  شهرداری ها 
مسکن با رویکرد بازآفرینی« با حضور محمد آئینی 
معاون وزیر راه و شهرسازی و مدیر عامل شرکت 
مدیران  و  شهرداران  و  ایران  شهری  بازآفرینی 
شهری  فضاهای  بازآفرینی  و  عمران  سازمان های 
شهرداری ها به صورت ویدیو کنفرانس برگزار شد.

نقش  به  اشاره  با  نشست  این  در  آئینی  محمد 
و  عمران  سازمان های  و  شهرداری ها  محوری 
شهرداری ها  در  شهری،  فضاهای  بازآفرینی 
نوسازی بافت های فرسوده گفت: میزان سقف های 
باید  شهری  ناکارآمد  بافت های  در  ناامن  و  لرزان 
کاهش پیدا کند. همه در قبال جان ساکنان این 
و  ابتکار، جرات  با  باید  و  بافت ها مسوول هستیم 
شجاعت این سقف های لرزان و بناهای ناپایدار به 
سقف های امن و ایمن تبدیل شود و از بزرگی کار 

نباید هراس به دل راه داد.
فرسوده  بافت های  نوسازی  در  اینکه  بیان  با  وی 
هیچ نهادی به مانند شهرداری ها به مردم  نزدیک  
نیست، تصریح کرد: انتظار می رود شهرداران مراکز 

ستادهای  دبیرخانه های  عنوان  به  شهرستان ها 
به  رسیدگی  بر  علاوه  پایدار  شهری  بازآفرینی 
در  واقع  به سایر شهرها  بازآفرینی  شهر خود  امر 
وزیر  باشند.معاون  داشته  توجه  نیز  شهرستان 
این که مردم ساکن  به  اشاره  با  و شهرسازی  راه 
توانایی  از  تنهایی  به  فرسوده  بافت  محلات  در 
اظهار  نیستند،  برخوردار  نوسازی  برای  لازم 
و  توسعه گران  سازندگان،  دیگر  سوی  از  کرد: 
سرمایه گذاران رغبتی برای حضور در این بافت ها 
نیست،  اقتصادی  آن ها  برای  معادله  زیرا  ندارند 
انگیزه  بنابراین بسته های تشویقی را جهت ایجاد 

برای سرمایه گذاران تبیین و تعریف کرده ایم.
وی با اشاره به تدوین سه بسته تشویقی در حوزه 
تشویقی  بسته  افزود:  شهرسازانه  و  اداری  مالی، 
دیگری که در بودجه سال آینده نیز زمینه اجرای 
به  کلید  یا  زمین  تشویقی  بسته  شده،  فراهم  آن 
شهرداری ها  از  امروز  که  آنچه  اما  است.  کلید 
برای تشویق مردم و  این است که  انتظار می رود 
فرسوده  بافت  در  ساخت  پروانه  سازندگان،صدور 
تسریع شود، علاوه بر این در محدوده های مصوب 
بافت های فرسوده شهرداری ها موظفند حداقل ۵۰ 
تخفیف  تراکم ساخت  و  پروانه  درصد در عوارض 
بدهند و انتظار بر این است تا ۱۰۰ درصد تخفیف 
دهند.آئینی با اشاره به این که مشوق های کالبدی 
فرسوده  بافت های  نوسازی  در  را  سهم  بیشترین 
تراکم  طبقه  یک  اعطای  کرد:  تصریح  دارند، 
کاربری  تعریف  پارکینگ،  اضافی  درب  تشویقی، 

اشغال  سطح  افزایش  همکف،  طبقه  در  تجاری 
سطح  عنوان  به  بالکن  و  تراس  محاسبه  عدم  و 
اشغال از جمله امتیازاتی است که برای اولین بار 
در مصوبه تشویقی شهرسازانه در نظر گرفته شده 
به  نسبت  سریع تر  چه  هر  می رود  انتظار  و  است 

اجرایی کردن این مصوبه اقدام کنید.
ادامه  ایران  شهری  بازآفرینی  شرکت  مدیرعامل 
باید  که  است  که  است  این  دیگر  نکته  داد: 
این  خصوص  در  لازم  اطلاع رسانی های  بتوانیم 
کنیم،  ارایه  هدف  جامعه  به  را  تشویقی  بسته 
رو  و  چهره  به  چهره  ارتباط  نیز  روش  بهترین 
ارتباط بین مالکان و سازندگان  ایجاد  در روست. 
نیاز به تشکیل حلقه های میانی دارد که باید این 
با  شهردارها  ارتباط  به  توجه  با  میانی  حلقه های 
دراین  شود.  تشکیل  شهرداری ها  توسط  محلات 
راستا شهرداری ها می توانند در محلاتی که وسعت 
چندانی ندارند از نیروهای خود برای تشکیل این 
محدوده  که  محلاتی  در  کنند  استفاده  حلقه ها 
از  است  برخوردار  بالایی  وسعت  از  عمل  مورد 
طریق شهرداری های نواحی و از طریق استفاده از 
کارگزاران  دانشگاه ها،  جهادی ،  گروه های  ظرفیت 
این  تشکیل  برای  تسهیلگری  دفاتر  ویژه  به  و 
کوچه ها  سطح  در  همچنین  شود.  اقدام  حلقه ها 
کوچه  شهرداران  عنوان  تحت  رابطانی  باید  نیز 
بانوان تحصیلکرده  از گروه های جوانان و  ترجیحا 
در حوزه های شهرسازی ، معماری ، جامعه شناسی ، 

اقتصاد و سایر رشته های مرتبط شکل بگیرند.

نقش محوری شهرداری ها در شتاب بخشی به نوسازی مسکن



3اقتصاد
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مدیرعامل “فراز “ ایران زمین معرفی 
شد

هیئت مدیره هلدینگ فناوری اطلاعات و ارتباطات بانک ایران زمین 
)جامپ( در حکمی، وحید محمودیان را به عنوان مدیرعامل شرکت 

فراز معرفی کرد.
به گزارش اخباربانک، در مراسمی که در ساختمان مرکزی جامپ 
به  حکمی  در  محمودیان  وحید  شد،  برگزار  هیئت مدیره  حضور  با 
عنوان مدیرعامل شرکت فراز )فناوری های روز ایران زمین( منصوب 
شد و از زحمات او در مرکز نوآوری ایران زمین با اعطای لوح یادبود 

قدردانی به عمل آمد.
اطلاعات  فناوری  مدیریت  دکترای  مدرک  دارای  محمودیان  وحید 
است و پیش از این سوابق اجرایی از جمله مدیرعاملی مرکز نوآوری 
بانک،  بورس  کارگزاری  فناوری  شرکت  بنیان گذاری  زمین،  ایران 
عضویت در هیئت مدیره شرکت نرم افزاری سامان ایمن پرداز شرق، 
مدیریت مرکز موبایل بانک اقتصاد نوین، معاونت عملیات و پشتیبانی 

شرکت پرداخت نوین را در کارنامه خود داشته است.
توسعه سامانه های  و  نرم افزاری زیرساختی، پشتیبانی  ارائه خدمات 
مسیر  در  بانک  و  هلدینگ  نیازهای  تأمین  راستای  در  نرم افزاری، 
بانکداری دیجیتالی و به صورت متمرکز، از مأموریت های این شرکت 

است.
بر اساس این گزارش، شرکت فراز در کنار دیگر شرکت های هلدینگ 
ایران  بانک  ارتباطات  و  فناوری اطلاعات  )بازوی  پارس  ارقام  جهان 

زمین(، فعالیت می کند.

 سومین تلاش بانک صادرات در 
فروش ۳.۳ درصدی “خودرو”

بانک صادرات برای سومین مرتبه آماده فروش بلوک ۳.۳۶ درصدی 
ایران خودرو در یکشنبه آینده شد و یک روز بعد هم ۳.۱ درصد ایران 

ترانسفو را روانه میز فروش خواهد کرد.
از  مثبتی  نتیجه  تاکنون  که  صادرات  بانک  اخباربانک،  گزارش  به 
تهران،  بندرعباس،  پالایشگاه   ۴ مانند  هایی  شرکت  بلوکی  عرضه 
 ... و  صادرات  سپهر  مالی  گروه  گذاری  سرمایه  اصفهان،  و  تبریز 
نگرفته برای سومین مرتبه آماده عرضه ۳.۳۶ درصدی ایران خودرو 

شده است.
براساس این گزارش به این ترتیب “ وبصادر” یکشنبه آینده 7 اسفند 
اقدام به عرضه بیش از ۱0 میلیارد و ۱۴5 میلیون “خودرو” به قیمت 
پایه هر سهم ۴۱0 تومان ) در دو عرضه قبلی و مربوط به 20 و ۳0 
آذر سال جاری با ۴50 و 500 تومان( و به ارزش بیش از ۴.۱ هزار 

میلیارد تومان به صورت یکجا و نقد خواهد کرد.
هم  اسفند   8 دوشنبه  یعنی  بعد  روز  یک  همچنین  صادرات  بانک 
ایران  سهم  میلیون   ۱5۶ و  میلیارد  یک  از  بیش  فروش  به  دست 
ترانسفو معادل ۳.۱7 درصد و به قیمت ۳20 تومانی هر سهم و ارزش 

۳70 میلیارد تومان ، خواهد زد. 
به سامانه  ورود سفارش خرید  به  کارگزار خریدار در صورتی مجاز 
اساس  بر  معامله  مورد  سهام  ارزش  درصد   ۱0 که  است  معاملاتی 
قیمت پایه را نقداً  یا به صورت ضمانتنامه بانکی بدون قید و شرط از 
مشتری دریافت کرده و حسب مورد به حساب شرکت سپرده گذاری 
مرکزی، واریز یا ارائه و تاییدیه را مبنی بر اخذ تضامین مربوطه به 

بورس تهران تحویل دهد.

بازدید معاون رییس جمهور از 
موزه بانک ملی ایران

نجارزاده سرپرست  دکتر  با  دیدار  در حاشیه  رئیس جمهور  پارلمانی  معاون 
بانک ملی ایران، بر سر گلزار شهدای بانک حاضر شد و ضمن گرامیداشت یاد 
و خاطره شهدای دفاع مقدس و تجدید میثاق با آرمان های مقدس آنان، از 

موزه و آثار با ارزش بانک ملی ایران نیز بازدید کرد.
ایران، سید محمد  از روابط عمومی بانک ملی  به گزارش اخباربانک به نقل 
حسینی در دیدار با دکتر نجارزاده که تعدادی از مدیران و کارکنان بانک نیز 
های کشور  بانک  ترین  مهم  از  یکی  ایران  ملی  بانک  گفت:  داشتند،  حضور 
است؛ همانطور که دانشگاه تهران، دانشگاه مادر در کشور محسوب می شود 
و نحوه عملکرد آن برای سیستم دانشگاهی کشور الگو است، بانک ملی ایران 
نیز نقش مشابهی را در سیستم بانکی کشور ایفا می کند؛ در واقع بسیاری 
از بانک های تخصصی ایجاد شده ،  شعبی از بانک ملی ایران بودند و سپس 

مستقل شده اند.
معاون رئیس جمهور در امور مجلس همچنین با تاکید بر اینکه دولت نگاه 
ویژه ای به  بانک ملی ایران دارد، اظهار کرد: نمایندگان دولت و مجلس به 
طور مرتب با این بانک و شرکت های تابعه آن که برای کشور  اشتغال آفرین 
هستند، تعامل دارند و از این رو جای دارد از زحمات سرپرست و مدیران بانک 
به ویژه در بخش اشتغال و اعطای تسهیلات مربوط به روستاییان، ازدواج و…

کمال قدردانی را داشته باشیم.
وی در بازدید از موزه این بانک با بیان اینکه تاریخچه بانکداری کشور از زمان 
رایج شدن سکه و سپس چاپ اسکناس و تحولات صورت گرفته پس از آن در 
مقاطع مختلف زمانی همه در این موزه قابل مشاهده است، ابراز کرد: بازدید 
امروز فرصت بسیار مغتنم و خوبی بود. در این موزه، روند تعاملات بانک ملی 
برهه های مختلف   بانک های جهانی و همچنین نقش اشخاص در  با  ایران 
زمانی  به تصویر کشیده شده که بسیار جالب است و می تواند مورد بازدید 

دانشجویان و دانش آموزان نیز قرار گیرد.

مدیرکل تجارت خارجی بانک مرکزی 
از رشد ۳0 درصدی تجارت خارجی 
کشور در سال جاری نسبت به سال 
گذشته خبر داد و گفت: امسال بیش 
از 80 میلیارد دلار تخصیص ارز برای 

تامین مصارف وارداتی انجام دادیم.
راوشی«  »شیوا  ایرنا،  گزارش  به 
اظهار  تلویزیونی،  گفت وگو  یک  در 
از  بیش  جاری  سال  در  داشت: 
تامین  برای  ارز  دلار  میلیارد   80
شد  داده  تخصیص  وارداتی  مصارف 
حساب  به  آن  دلار  میلیارد   ۶0 که 
وارد شده  کالا  و  وصول  فروشندگان 

یا در راه برای واردات است.
کالاهای  ارز  تامین  در  افزود:  وی 
میلیارد   ۱8 از  بیش  نیز  اساسی 
وزارت  اعلامی  کالاهای  برای  دلار 
که  یافت  اختصاص  کشاورزی  جهاد 
ما  و  شده  تامین  دلار  میلیارد   ۱۴
توسط  تامین  حال  در  نیز  بقیه  بقی 

واردکنندگان است.
خارجی  تجارت  مدیرکل  گفته  به 
میلیارد   ۳.2 امسال  مرکزی،  بانک 
دلار نیز برای واردات اقلام مورد نیاز 
وزارت بهداشت نیز با نرخ 28 هزار و 
روند  این  و  شده  تامین  تومان   500

همچنان ادامه دارد.
مبنای  فردایی  بازارهای  در  ارز  نرخ 
کشور  تجارت  مولفه های  با  واقعی 

ندارد

نرخ  که  سوال  این  به  پاسخ  در  وی 
موجب  فردایی  بازارهای  در  سازی 
انتظارات تورمی شده سیاست  ایجاد 
بازار  تعادل  برای  مرکزی  بانک 
سازی ها،  نرخ  این  گفت:  چیست؟ 
مبنای واقعی و متناسبی با مولفه های 

تجارت کشور ندارد.
با  است  داد: چند سال  ادامه  راوشی 
وجود تحریم ها تمام نیاز ارز وارداتی 
کشور از طریق ظرفیت صادرکنندگان 

محقق شده است.
سال  در  تجارت  درصدی   ۳0 رشد 

جاری
آمار  داشت:  اظهار  مسوول  مقام  این 
و ارقام عملکرد بانک مرکزی در امر 

این  نشان دهنده  نیز  امسال  تجارت 
سال  به  نسبت  درصد   ۳0 که  است 

گذشته رشد داشتیم.
بانک  خارجی  تجارت  مدیرکل 
وضعیت  مورد  در  کرد:  بیان  مرکزی 
بازار ارز افراد باید توجه داشته باشند 
بازارهای مشابه  که این شرایط برای 
)بازار سهام( در سال 2 نیز مشاهده 
هیجانی  واکنش  از  باید  افراد  و  شد 
جلوگیری کنند تا منجر به ضرر مالی 

نشود.
تجارت  فرایند  نظر  از  بیان کرد:  وی 
بانک مرکزی قابل  ارقام در  و آمار و 
این  دهنده  نشان  و  است  پیگیری 
است که وضعیت تجارت کشور بهتر 

شده است و نرخ های اعلامی در بازار 
به  نسبت  نباید  و  است  حباب  کاملًا 

آن عکس العمل نشان داد.
در  ارزی  جدید  سیاست  از  رونمایی 

روزهای آینده
راوشی گفت: افرادی که برای تامین 
حضور  بازار  در  ارز  واقعی  نیازهای 
مورد  ارز  و  است  مشخص  دارند، 
و  قوت  همان  به  بازار  در  نیازشان 
حتی بیشتر و بهتر وجود دارد و بانک 
سیاست هایی  آتی  ایام  در  مرکزی 
در  تغییراتی  و  کرد  خواهد  اعلام  را 
منجر  که  داشت  خواهیم  ارزی  امور 
به رویکرد بهبود در تامین نیاز ارزی 

خواهد شد.

مدیرکل تجارت خارجی بانک مرکزی خبر داد:

تخصیص ۸۰ میلیارد دلار ارز برای 
مصارف وارداتی در سال جاری

گزارش

بخشی از بیلبوردهای شهری به موضوع 
پیشگیری از اعتیاد اختصاص یابد

 رئیس سازمان بهزیستی کشور گفت: باید منابع مالی و غیرمالی دستگاه ها 
را برای پیشگیری از اعتیاد پای کار آورد و با توجه به اینکه اعتیاد یک پنجم 
آسیب های اجتماعی را تشکیل می دهد، از این رو باید بخشی از بیلبوردهای 

شهری را به فضای پیشگیرانه تخصیص داد.
افتتاح  آیین  قادری روز دوشنبه در  ایرنا، علی محمد  به گزارش خبرنگار 
کارزار رسانه ای ملی پیشگیری از اعتیاد با عنوان »والد آگاه، فرزند ایمن« 
افزود: این کارزار با نگاه پیگیرانه و تولید محتوای حرفه ای، قرار است که 

والدین را آگاه و فرزندان را از اعتیاد ایمن کند.
وی با بیان اینکه اعتیاد یکی از پنج آسیب اجتماعی بزرگ کشور است، افزود: 
دستگاه های زیادی در کمیته ملی فرهنگی و پیشگیری از اعتیاد به ویژه 
ستاد مبارزه با مواد مخدر فعالیت های مستمر و موثری دارند و تلاش می 
کنند این کمیته با کارکرد مطلوب شناخته شود و یکی از زنجیره های مهم 

را در امر پیشگیری داشته باشیم.
به گفته او، جلسه ای در آینده برای سیاستگذاری های سال ۱۴02 برگزار 
می شود تا خط مشی بهزیستی برای سال آینده فارغ از بودجه و نگاه های 

اداری مشخص شود و در حوزه پیشگیری هم کارکرد مطلوبی ایجاد شود.
رئیس سازمان بهزیستی کشور، گفت: بازخورد کار فرهنگی در کوتاه مدت 
احصاء نمی شود زیرا موضوع ایمن سازی جامعه و محیط های کسب و کار 
و عمومی را در برمی گیرد و برای پیشگیری از اعتیاد باید وارد میدان شویم.

قادری افزود: عده ای از سوداگران و منفعت طلبان به سلامت انسان های 
دیگر خدشه وارد می کنند به عنوان مثال قرار است افراد تحصیل و اوقات 
فراغت داشته باشد اما عده ای آگاهانه و ناآگاهانه کاری می کنند که از آن 
فرد از حیض انتفاع خارج شود و فرقی ندارد که مخاطب شان صغر سنی 
داشته و کمتر از ۱8 سال باشد و مواد مخدر را در اختیار آنها قرار می دهند.

وی تصریح کرد: به نظر می رسد عمومیت و سطح بندی موادمخدر آنقدر 
گسترش پیدا کرده که ممکن است کودک ۱۴ یا ۱5 ساله نیز به سمت آن 
سوق داده شود. در مراکز بهزیستی برای افراد صغرسنی کارهایی انجام می 

دهیم تا به شرایط معمولی زندگی خود برگردد.
به گفته وی، باید برای نوزادی که به دنیا می آید نیز با توجه به حساسیت ها 
آموزش و پیشگیری مدنظر قرار گیرد زیرا دوره مراقبتی به روایت معصومین 
تا ۱۱ سالگی است، بنابراین تخفیف دادن کار پیشگیری به کار ضعیف بار 
شرعی دارد؛ از این رو لازم است به صورت منسجم تر برنامه ریزی کرد و در 

محیط کار و مدارس حضور جدی داشته باشیم.
قادری یادآور شد: باید گروه های سیار و پیشگیری را در محیط های مختلف 
ارائه آموزش دوره های پیشگیری و بهداشت روان و مشاوره داشته  برای 
باشیم و برای پیشگیری از اعتیاد هم منابع مالی و غیرمالی دستگاه ها را 

به خدمت بگیریم.
مدیرکل فرهنگی و پیشگیری ستاد مبارزه با مواد مخدر نیز در این آیین، 
گفت: برداشتی که از کمیته فرهنگی داریم این است که حتما به عنوان نرم 

افزار و مرکز ثقل فعالیت های پیشگیرانه در محیط ها کار کند.
به گفته محمدهادی عسگری، اتفاقات خوبی در زمینه پیشگیری از اعتیاد 
اقدامات  اما  تفاهمنامه بین ستاد و دستگاه ها رقم خورده است  قالب  در 
انجام شده در حوزه پیشگیری از اعتیاد به دلیل ماهیت مساله، از عهده یک 
دستگاه برنمی آید و لازم است در این زمینه با آیین کار و میثاق مشترک 

تعامل داشته باشیم.
وی افزود: در امر پیشگیری از اعتیاد چالش هایی وجود دارد و با توجه به 
ابعاد آن، پیشگیری نیز خالی از پیچیدگی نخواهد بود و باید به این مقوله 
اشراف کامل داشته باشیم.وی اظهار کرد: چالش دیگر این است پیشگیری 
مساله ای دیربازده است و نمی توان با شاخص های کمی، نتیجه ای سریع 
گرفت و نیازمند تمرین، حوصله و صرف هزینه است.عسگری یادآور شد: 
و  بخش خصوصی  که  است  این  اعتیاد  از  پیشگیری  امر  در  دیگر  چالش 
غیردولتی چندان تمایلی برای سرمایه گذاری در حوزه پیشگیری ندارد اما 
امروز شاهد شکل گیری شبکه خیرین یاریگران زندگی هستیم تا از ظرفیت 

مادی و معنوی در امر پیشگیری از اعتیاد استفاده شود.

برگزاری  حاشیه  در  تجارت  بانک 
چهارمین نمایشگاه حمایت از ساخت 
با  پتروشیمی،  صنعت  در  داخل 
گام  همکاری،  تفاهم نامه های  امضای 
دیگری در راستای حمایت از صنعت 
پرافتخار پتروشیمی کشور برداشت. 

به گزارش اداره خبرنگار روابط عمومی 
بانک  اجتماعی  سرمایه  ارتقاء  و 
تفاهم نامه  ها  این  اساس  بر  تجارت، 
آرمند  پترو  شیمیایی  صنایع  شرکت 
اوره  لردگان و شرکت کود شیمیایی 
لردگان به جمع بزرگ خانواده تحت 
و  درآمدند  تجارت  بانک  حمایت 
شرکت جهان پروفیل پادیر )هافمن( 
متقابل  همکاری های  سطح  با  نیز 
خود با این بانک گسترش خواهد داد.

مراسم  در  تجارت  بانک  مدیرعامل 
حمایت  تفاهمنامه ها  بر  این  امضای 
در  تولید  از  تجارت  بانک  همیشگی 
حداکثری  استفاده  منظور  به  کشور 
از توانمندی های داخلی و حمایت از 

تولید و صنعت ایرانی تاکید کرد.
تاکید  با  آثار  فیض  اخلاقی  هادی 
از  بانک ها  کافی  شناخت  ضرورت  بر 
خدمت رسانی  و  پتروشیمی  صنعت 
با  مرتبط  محصولات  سبد  طریق  از 
صنعت  این  از  حمایت  برای  آن ها 
بودن  دارا  با  تجارت  بانک  گفت: 
پرسنلی حرفه ای و مدیران کاربلد در 

همواره  زمینه،  این 
پیشگام  و  پیشرو 
از  حمایت  در 
پتروشیمی،  صنعت 
و  پالایش 
بوده  پتروپالایش 

است.
شرکت  عامل  مدیر 
شیمیایی  صنایع 
آرمند  پترو 
در  هم  لردگان 
ضمن  مراسم  این 
از  خرسندی  ابراز 
بانک  با  همکاری 
بر  گفت:  تجارت 
راه،  نقشه  اساس 
بر  همواره  پترول 

تکیه   با  که  بوده  استوار  اصل  این 
و  متخصص  انسانی  نیروهای  بر 
از  حداکثری  استفاده  بومی،  کارآمد 
داخلی  پیمانکاران  و  سازندگان  توان 
فن آوری  و  دانش  از  بهره گیری  و 
آینده نگری  همچنین  و  دنیا  روز 
در  را  مهمی  نقش  برنامه ریزی،  و 
ایفا  ارتقای صنعت پتروشیمی کشور 
کرده و با مانع زدایی ها، مسیر را برای 
تابعه  شرکت های  بیش تر  شکوفایی 

مهیا سازد.
حمایت  با  افزود:  امامی  سعید 

خدمات  زمینه  در  حرفه ای  بانک 
و  پتروشیمی  صنایع  محصولات  و 
رفاه  افزایش  اشتغال،  ایجاد  از  پس 
و کیفیت معیشت در منطقه لردگان 
ارتقا  را  تأثیر  بالاترین  بتوان  شاید 
هم  آن  که  دانست  تولید  فرهنگ 
افزایش  صنعت،  با  ارتباط  شامل 
ایجاد  کارآفرینی،  ترویج  تخصص ها، 
افزایش  آن  به تبع  و  ثبات  و  همدلی 

امنیت می شود.
محسن محمودی، مدیر عامل شرکت 
لردگان  اوره  شیمیایی  کود  تولیدی 
نیز در این مراسم با اشاره به امضای 

قرارداد  و  تجارت  بانک  با  تفاهمنامه 
دانش بنیان  شرکت های  با  همکاری 
برگزاری  چهارمین  حاشیه  در  ایرانی 
نمایشگاه تخصصی حمایت از ساخت 
به  گفت:  پتروشیمی  صنعت  داخل 
همت و حمایت بانک بزرگی همچون 
کامل  قطعات  تامین  زمینه  تجارت، 
مصرفی  مواد  و  تجهیزات  یدکی، 
با هدف  این شرکت در داخل کشور 
ریسک  کاهش  ارزی،  صرفه جویی 
تولید و  وابستگی کمتر به سازندگان 
رقم  خارجی  کنندگان  تامین  و 

خواهد خورد. 

نمایش حضور موثر به عنوان حامی پتروشیمی کشور توسط بانک تجارت

ثمره حمایت بانک تجارت، رونق تولید و صنعت

توجه  امروز  ایران گفت:  کارآفرینان  دبیرکل مجمع   
به پیشران های اقتصادی و وارد کردن آنها به برنامه 
هفتم توسعه باید به عنوان یک اولویت دیده شود و 
علاوه بر آن باید بتوانیم الگوی موفقی از پیشران ها در 

جامعه ارائه کنیم.
در  جهانی  تجارب  میزگرد  در  غزنوی  حمیدرضا 
پیشران های مولد افزود: از بین ۹0 هزار واحد تولیدی 
کارکن  نفر   ۱00 بالای  واحد  هزار  سه  فقط  کشور، 
دارند  کارکن  نفر  هزار  یک  بالا  به   ۱00 از  کمتر  و 
را در  بازار  و همین تعداد کم پیشران ها سهم عمده 

اختیار دارند.
خانگی،  لوازم  صنعت  در  مثال  به طور  گفت:  وی 
شیرینی  و  شوینده  دارو،  بلور،  و  شیشه  قطعه سازی، 

و شکلات، فقط یکی از پیشران ها سهم عمده بازار را 
در اختیار دارد.

که  هستیم  آن  دنبال  به  ما  کرد:  خاطرنشان  غزنوی 
در هر صنعت و هر زمینه دست کم پنج واحد پیشران 
فضا  انبوه،  تولید  انجام  ضمن  تا  باشد  داشته  وجود 

انحصاری نشود.
که  است  ای  گونه  به  شرایط  امروز  تصریح کرد:  وی 
کردن  کار  و  بوده  سخت  واحدها  برای  شدن  بزرگ 
خطر  این  و  می کنیم  دشوار  را  واحدها  این  برای  را 

بزرگی است.
دبیرکل مجمع کارآفرینان ایران ادامه داد: این مساله 
الگوی نامناسبی ارائه کرده است و تا امروز یک الگوی 

موفق ارائه نکرده ایم.

وی اظهار داشت: حتی در بسیاری اوقات، به پیشران 
شده  نگاه  متهم  عنوان  به  کشور  در  اقتصادی  های 

است.
غزنوی تاکید کرد: این مسائل و رفع معضلات باید در 

برنامه هفتم توسعه دیده شود.
وی اضافه کرد: نگاهی به بخش برنامه ریزی وزارتخانه 
و  شده  چاپ  متعدد  های  برنامه  وجود  از  حاکی  ها 
ابلاغی است، یعنی برنامه های راهبردی را در سال های 

گذشته داشتیم اما نیازمند ضمانت اجرایی است.
باید  کرد:  تاکید  ایران  کارآفرینان  مجمع  دبیرکل 
حقوقی  بخش  یک  در  و  تدوین  صنعتی  استراتژی 
تصویب شود که به عنوان ضمانت اجرایی آن خواهد 

بود.

توجه به پیشران های اقتصادی در برنامه هفتم توسعه لحاظ شود
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آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت( 

مورخ   19889 شماره  وارده  بموجب  ساداتی  مصطفی  سید 
1401/11/24 رباط کریم و ضمن ارائه دو برگ استشهادیه 
اعلام  رباط کریم  محلی مصدق شده در دفتر اسناد رسمی59 
داشته نظر به اینکه پلاک ثبتی 21847 فرعی از 165 اصلی 
)که عبارتست از سند مالکیت هم ششدانگ یک قطعه آپارتمان 
به مساحت 143/92 متر مربع به شماره چاپی 749392 ه 98 
به علت جابجایی مفقود  و  ایشان ثبت و صادرشده است  بنام 
نموده  المثنی  مالکیت  سند  صدور  تقاضای  لذا  است  گردیده 
که بدینوسیله بی اعتباری سند یادشده به آن دفترخانه اعلام 
دفترخانه  آن  به  سند  ارائه  صورت  در  است  میگردد.مقتضی 
را  مالکیت  سند  عین  سند  هرگونه  تنظیم  از  خودداری  ضمن 
اخذ و جهت ابطال به این اداره ارسال دارند . در ضمن چنانچه 
دفترخانه  آن  در  بخشنامه  این  ابلاغ  و  صدور  از  قبل  سندی 
تنظیم گردیده می بایست مراتب را حداکثر ظرف مدت پنج روز 
به  ارسال رونوشت مصدق  با  بخشنامه حاضر  تاریخ وصول  از 
این اداره اعلام دارند.عمل به تبصره 2 ماده 120 آ.ق.ثبت و 
سایر مقررات از وظایف آن دفترخانه می باشد.درهمین راستا 
وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 8/11/1380 
مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی 
این  انتشار  تاریخ  از  باشد  اعتراضی داشته  یا  بوده  برای خود 
آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل 
سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی 
است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و 
، المثنی سند  یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله 
به متقاضی تسلیم  و  مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر 

خواهد شد.
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اجتماعی 4
خبر

رئیس مرکز ملی فضای مجازی:

حکمرانی در فضای مجازی با حکمرانی 

سنتی متفاوت است

اینکه  بیان  با  مجازی  فضای  ملی  مرکز  رئیس   
فضای  در  با حکمرانی  مجازی  فضای  در  حکمرانی 
سنتی تفاوت بسیاری دارد، گفت: باید همه سرکار 
به  تا مردم  بسازیم  بتوانیم فضای مجازی  تا  بیایند 

آن افتخار کنند.
به گزارش ایرنا، »محمدامین آقامیری«  در مراسم 
معارفه خود اظهار داشت: فضای مجازی امروز محل 
به  می تواند  که  مهمی  مسئله  است.  افراد  زیست 
آن اشاره کرد تفاوت های حکمرانی در عصر فضای 

مجازی با دیگر انواع حکمرانی است.
اهمیت  زمانی صرفاً جمعیت کشور  افزود: یک  وی 
هم  مجازی  فضای  کاربران  تعداد  امروز  اما  داشت؛ 
اهمیت دارد. یک زمانی معادن و منابع کشورها نماد 
ثروت بودند، اما اکنون خروجی اطلاعات منبع قدرت 

و ثروت هستند.
رئیس مرکز ملی فضای مجازی تاکید کرد: مزیتی که 
حکمرانی فضای مجازی به وجود آورده، این است که 
می توانیم با مشارکت آحاد مردم حکمرانی کنیم. در 

این شرایط اقتضائات خاصی وجود دارد.
وی تاکید کرد: در گذشته بودجه و ثروت می توانست 
ظرفیت سازی کند، اما امروز یک عمل و یک کنش 
می تواند ظرفیت ایجاد کند؛ اکنون تمام افراد و کاربران 
اهمیت دارند. در لایه های کلان نیز حکومت ها برای 
اثرگذاری متقابل بر یکدیگر می توانند از دیپلماسی 

سایبر استفاده کنند.
تغییر کرده  نیز  امنیت  اضافه کرد: مفهوم  آقامیری 
این  مجازی  فضای  مدیریت  در  کنیم  سعی  باید  و 
با  جدید  فضای  در  و  بگیریم  نظر  در  را  مولفه ها 

سیستم سنتی حکمرانی نکنیم.
تغییر  کرد:  تاکید  مجازی  فضای  ملی  مرکز  رئیس 
زودهنگام در فناوری برای بشر یک مزیت است، اما 
گاهی سرعت تغییرات به قدری زیاد است که برخی 
شکل  تغییر  برخی  می روند،  بین  از  وکارها  کسب 
فضای  که  است  تفاوت هایی  این ها،  تمام  می دهد. 
درنظر  را  آن  باید  و  دارد  سنتی  فضای  با  مجازی 

بگیریم.
وی افزود: ۱۱ سال قبل شورای عالی فضای مجازی 
و مرکز ملی فضای مجازی به عنوان مرجع معرفی 
شدند. این مسئله که در فضای مجازی هر مجموعه 
از یکپارچگی  زاویه دید خود تصمیم می گیرد و  از 
است.  کرده  چالش  دچار  را  ما  می کاهد  تصمیمات 
این  مجازی  فضای  ملی  مرکز  فعالیت  با  امیدواریم 

چالش حل شود.
آقامیری گفت: ما کشوری هستیم که به مدد جوانان 
و تلاش هایی که در گذشته شکل گرفته که بتوانیم 
صادر  نیز  دیگر  کشورهای  به  را  ایرانی  محصولات 
تا  است  ما  روی  پیش  بزرگی  فرصت  امروز  کنیم. 
فرهنگ  داریم  اعتقاد  کنیم.  استفاده  آن  از  بتوانیم 
فاخر و ارزش والا و تاریخ کهن کشور را در اختیار 

سایر مردم قرار دهیم.
این مراسم که در سالن شهید  ایرنا، در  به گزارش 
برگزار  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزارت  قندی 
شد، »سید سعیدرضا عاملی« رئیس شورای انقلاب 
وزیر  معاونان  و  مجلس  نمایندگان  برخی  فرهنگی، 

ارتباطات حضور داشتند.

می توان از دانش کشورهای دیگر 

استفاده کرد، اما حاکمیت در فضای 

مجازی با خودمان است

نباید  مجازی  فضای  عرصه  گفت:  جمهوری  رئیس  دفتر  رئیس 
جای جولان بیگانگان به ویژه بدخواهان ایران و انقلاب ما باشد. 
نوین کشورهای  فناوری های  و  دانش  از  در حکمرانی سرزمینی 
مختلف بهره گرفته ایم و این کار اشکالی هم ندارد اما حاکمیت 
باید  خودمان  را  جامعه  برای  نسخه نویسی  است،  ما  با  فضا  این 
انجام بدهیم.  »غلامحسین اسماعیلی« در مراسم تودیع و معارفه 
فضایی  مجازی  فضای  افزود:  مجازی  فضای  ملی  مرکز  رئیس 
کاملا تخصصی است و گرچه جوان است، اما به لحاظ پیشرفت 
مجازی  فضای  به  وقتی  امروز  آسا  برق  و  شتاب  پر  تحولات  و 

می نگریم می بینیم هم فراگیر شده و هم عمیق.
وی بیان داشت: یکی از دلایل فراگیری این است که من که در این 
حوزه تخصصی ندارم در مجلس تخصصی فضای مجازی حضور 

پیدا می کنم. امروز همگی در این فضا دستی در آتش دارند.
اسماعیلی گفت: ما در حوزه فضای مجازی قطعاً همانند فضای 
حقیقی باید به دنبال حکمرانی ملی باشیم. همان طور که ما در 
فضای حقیقی و در سرزمین و وطن مان قائل به حکمرانی ملی 
هستیم فضای مجازی را نیز باید مشمول حکمرانی ملی دانست. 
فضای مجازی ایران اسلامی متعلق به ما، ایران و ایرانیان است 
ماست. همان طور  به  متعلق  ما  مادری  گونه که سرزمین  همان 
که برای وجب به وجب سرزمین از جان مایه می گذاریم از فضای 
مجازی ایران نیز باید با همان همیت و تعصب حفاظت و حراست 

کرده و آن را مشمول حکمرانی ملی بدانیم.
اسماعیلی بیان داشت: در این عرصه نباید جای جولان بیگانگان 
در  که  همان طور  و  باشد  ما  انقلاب  و  ایران  بدخواهان  ویژه  به 
نوین  فناوری های  و  دانشمندان  دانش  از  سرزمینی  حکمرانی 
در کشورهای مختلف بهره گرفته ایم اشکالی ندارد و لازم است 
از دانش اندیشمندان ولو غیربومی ها بهره بگیریم؛ اما حاکمیت 
انجام  باید  را خودمان  برای جامعه  ما است، نسخه نویسی  با  آن 
بدهیم.وی تاکید کرد: در حکمرانی فعلی به فضای مجازی امن، 
مطمئن و مورد اعتماد نیاز داریم. امنیت در فضای مجازی باید 
برای کاربران و فعالان این عرصه مهیا شود و نیز پدافند متناسب 

در برابر هجمه های بیگانگان در نظر گرفت.

افزایش  گفت:  تأمین اجتماعی  سازمان  مدیرعامل   
سودآوری در تأمین  اجتماعی را باید به صورت جدی 
دنبال کنیم، اما در عین حال باید به بحث نگهداشت 

و کنترل و بهبود وضع موجود هم توجه کنیم.
مدیران  حضور  با  نشستی  در  موسوی  میرهاشم 
افزود:  سازمان  این  تابعه  شرکت های  و  هلدینگ ها 
بر  علاوه  تأمین اجتماعی،  سرمایه گذاری  حوزه  در 
دنبال کردن افزایش شاخص های بهره وری، به نقش 
این  به  این  اما  داریم؛  توجه  هم  سازمان  حاکمیتی 
معنا نیست که نقش سهامداری خود را به بهانه این 

نقش نادیده بگیریم.
و  دارو  نظیر  بخش هایی  در  اگر  داشت:  اظهار  وی 
روحیه  با  باید  داریم؛  حاکمیتی  نقش  پتروشیمی 
به  و  کنیم  سپر  سینه  تکلیف،  به  عمل  و  بسیجی 
یاری کشور بشتابیم. تأمین اجتماعی در حوزه بهبود 
شرایط و محیط کسب وکار نیز مسئولیت هایی دارد 
و باید بتواند نقش خود را به درستی ایفا کند. مقام 
معظم رهبری تلاش برای بهبود شرایط اقتصادی را 
تکلیف کرده اند و ما هم در این تکلیف نقش داریم 
بیاییم.  بر  آن  عهده  از  درستی  به  بتوانیم  باید  و 
توجه  با  تأمین اجتماعی  سازمان  داد:  ادامه  موسوی 
به ظرفیت های موجود در حوزه سرمایه گذاری، باید 
باشد.  داشته  ویژه ای  نقش  کشور،  کلان  اقتصاد  در 
ما در بیش از هشت صنعت مهم کشور ظرفیت های 
جدی داریم. در تأمین مالی هم یکی از بزرگ ترین 

بانک های نظام بانکی کشور را در اختیار داریم.
تأمین سرمایه هم شرکت صبا  وی گفت: در حوزه 
این  در  بزرگترین شرکت ها  از  یکی  به  که  داریم  را 
و  کنیم  بررسی  باید  البته  است.  شده  تبدیل  حوزه 
ببینیم که در هر حوزه، مطالبات و هزینه های ما در 
چه وضعیتی قراردارد؟ چقدر مطالبه از دستگاه ها و 

سازمان های دیگر داریم؟
از  که  مطالباتی  از  غیر  حوزه  بیمه،  در  افزود:  وی 
هم  تومان  میلیارد  هزار   ۵۰ از  بیش  داریم  دولت 
نیز  اقتصادی  حوزه  در  طلبکاریم.  کارفرمایان  از 
پرونده هایی داریم که پس از سال ها هنوز به نتیجه 

نرسیده است.
مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی گفت: در واقع به 
نظر می رسد منابع مالی موردنیاز را به صورت بالقوه 
به  خود  ظرفیت های  همه  از  اما  داریم  اختیار  در 

درستی استفاده نکرده ایم و از نظر ارتقای بهره وری 
نیز اگر چه دستاورهای بزرگی داشته ایم اما در زمینه 
تا  موجود،  وضع  برابر  سه  حداقل  دارایی ها  بازدهی 

نقطه مطلوب فاصله داریم.
موسوی با اشاره به اینکه نگاه حرفه ای و تخصصی، 
اقتصادی  شرکت های  در  که  است  مهمی  نکته 
سازمان باید به آن توجه شود، گفت: اگر در مسیری 
که در پیش داریم، نگاه حرفه ای و تخصصی را دنبال 
نکنیم، امانتی که دست ماست به سرانجام مطلوب 
و  حرفه ای  دایره  از  تا  کنیم  مراقبت  باید  نمی رسد. 
به دنبال آن  اهداف سرمایه گذاری  تخصصی که در 

هستیم، فاصله نگیریم.
در  اقتصادی  شرایط  بهبود  مسئله  اگر  افزود:  وی 
قانونی  باید مسیر  نیز  ما  اقتصاد کشور مطرح است 
را بپیماییم و سهم خود را بجا بیاوریم. اما در عین 
حال باید به آن شاخص هایی که موظف هستیم در 
دنبال  بیمه شدگان  امانتدار  به عنوان  و  سهامداری 

کنیم هم توجه کافی داشته باشیم.
آماده شدن زیرساخت هایی برای افزایش بهره وری

این  در  گفت:  تأمین اجتماعی  سازمان  مدیرعامل 
برای  زیرساخت ها  اندی،  و  یک سال  کوتاه  مدت 
شده  آماده  تحولی  حرکت های  و  بهره وری  افزایش 
است، اما همچنان باید حرکت در این مسیر را ادامه 

دهیم. 
و  شرایط  بهبود  حوزه  در  تأمین اجتماعی  همچنین 
باید بتواند  محیط کسب وکار مسئولیت هایی دارد و 
نقش خود را به درستی ایفا کند. مقام معظم رهبری 
تلاش برای بهبود شرایط اقتصادی را تکلیف کرده اند 
و ما هم در این تکلیف نقش داریم و باید بتوانیم به 

درستی از عهده آن بر بیاییم.
هر  تأمین اجتماعی  مسائل  اینکه  به  اشاره  با  وی 
کشور  سرداران  شما  گفت:  می شود،  پیچیده تر  روز 
در حوزه رفاه و تأمین اجتماعی هستید و نیاز ما به 
تلاش  شما در سال آینده بیشتر از امسال است. باید 

بر مشکلات غلبه پیدا کنیم و مطمئنم در این دوره با 
همت شما می توانیم بر مشکلات غلبه کنیم.

به  اشاره  با  تأمین اجتماعی  سازمان  مدیرعامل 
دستاوردهای بزرگ سازمان در دوره جدید مدیریتی، 
گفت: هر ماه ۳۵ هزار میلیارد تومان تعهد پرداخت 
کرده ایم، در حالی که برخی گفته بودند ما یک ماه 
حال  این  با  باشیم.  داشته  پرداختی  نمی توانیم  هم 
باید به نقطه ای برسیم که مدیریت با رویکرد تحولی 

اتفاق بیافتد.
کنترل  و  مدیریت  ضرورت  به  اشاره  با  موسوی 
اکنون  گفت:  تأمین اجتماعی،  سازمان  در  هزینه ها 
در  و  حوزه ها  برخی  در  تأمین اجتماعی  سازمان 
به  می شود.  اداره  پرهزینه  اقتصادی  شرکت های 
در  را  هزینه  مدیریت  و  کاهش  باید  خاطر  همین 
دستور کار داشته باشیم. باید برای بهره وری نیروی 
انسانی  منابع  مدیریت  روی  و  بکنیم  فکری  انسانی 

تمرکز داشته باشیم.

مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی:

افزایش سودآوری در تأمین اجتماعی را 
به صورت جدی دنبال می کنیم

خبر

مدیرعامل شرکت سنگ آهن مرکزی ایران:

خصوصی سازی معادن، ناقص رها شد

گفت:  ایران  مرکزی  آهن  سنگ  شرکت  عامل  مدیر 
فضای  از  فولادی  مجموعه  و  معادن  حوزه  مدیریت 
به  جابجایی  این  اما  است  رفته  خصوصی  به  دولتی 

صورت ناقص رها شده است.
به گزارش خبرنگار مهر، مجتبی حمیدیان در سومین 
ذخایر  اکتشافات  موضوع  با  پرایس  استیل  کنفرانس 
معدنی، فرصت ها و چالش ها اظهار کرد: بیش از هزار 
میلیارد دلار مجموع سرمایه گذاری پروژه های معادن 
در سال گذشته در جهان است که حدود ۷۲ میلیارد 

دلار، یعنی ۱۵ درصد آن در حوزه اکتشاف است.
به  ایران  مرکزی  آهن  سنگ  شرکت  مدیرعامل 
و  حفاری  فعالیت های  میزان  سهم  و  ذخایر  سهم 
مجموع  افزود:  و  کرد  اشاره  اکتشافی  عملیات های 
 ۸۰۰ و  میلیارد   ۲ حدود  هم  آهن  حوزه  در  ذخایر 

میلیون است.
وی با بیان اینکه حدود ۱۵ سال است در مورد افق 
مباحثی  اکتشافات  اهمیت  و  آوری  تاب  و   ۱۴۰۴
مطرح می شود، گفت: دهه ۵۰ فعالیت معدنکاری در 
می رفت  انتظار  شد.  آغاز  ایران  مرکزی  بلوک  منطقه 
به عنوان  این ۵۰ سال حداقل در آن منطقه  که در 
یکی از مستعدترین مناطق آهنی ایران اتفاقات جدی 
تری بیفتد ولی بعد از ۵۰ سال که ارزیابی می کنیم 
در  شده  شناخته  معدن  اولین  که  چغارت  معدن  در 
صورت  برداری  بهره  عملیات  فقط  است  منطقه  این 
گرفته و در این منطقه نهایتاً چند معدن جدید اضافه 
شده که همه هم مبتنی بر معادن مستعد و قابل بهره 
بنابراین  است؛  بوده  اقتصادی  مباحث  اخذ  و  برداری 
در این منطقه موضوع حفاری تقریباً رها مانده است.

حمیدیان افزود: اتفاقاتی که در این سال ها افتاده مزید 
بر علت شده که این شرکت که از نظر ساختاری در 
معدنکاری  عملیات  متصدی  دولتی  قالب شرکت های 
خصوصی  و  منفک  ایمیدرو  از  است،  منطقه  آن  در 
شده و نظامات سهامداری جدیدی در قالب صندوق 
بازنشستگی آهن و فولاد و تأمین اجتماعی پیدا کند. 
مرور تاریخ این مسائل همزمان با توجه به این موضوع 
که مجموع فعالیت های اکتشافی در این سال ها ۱۳۰ 
به  جدید  ذخیره  تن  میلوین   ۳۰۰ و  بوده  متر  هزار 
ذخایر شرکت اضافه کردیم، آلارم جدی را برای ما به 
صدا در می آورد که نیازمند اتحاذ تصمیمات جدی در 

حوزه اکتشاف هستیم.
وی ادامه داد: در لایه شرکتی اقداماتی انجام داده ایم؛ 
تیمی برای برنامه معدنکاری و شرکت جداگانه برای 
اکتشاف تشکیل دادیم؛ ماشین آلات جدیدی را تعبیه 
کردیم؛  مستقر  مجموع  در  را  قبلی  آلات  ماشین  و 
عملیات  برای  منطقه  آن  در  مختلف  مجموعه های  با 
این  در  شاید  کردیم.  امضا  اکتشاف  و  معدنکاری 
سال ها جای انجام این کارها خالی بوده است. برنامه 
با معیارهایی که در مورد  انجام شده  ریزی عملیاتی 

آنها صحبت می کنیم فاصله زیادی دارد.
بیان  با  ایران  مرکزی  آهن  سنگ  شرکت  مدیرعامل 
این  این حوزه در  داریم که  زیادی  اینکه چالش های 
نقطه درجا می زند، اضافه کرد: مدیریت حوزه معادن 
و مجموعه فولادی از فضای دولتی به خصوصی رفته 
این  که  می شود  احساس  نقطه ای  یک  از  اما  است 
خصوصی  است.  شده  رها  ناقص  صورت  به  جابجایی 
عنوان  به  است؛  مانده  ناقص  اما  افتاده  اتفاق  سازی 
نیست  مشخص  که  آهن  سنگ  شرکت  همین  نمونه 
مجموعه خصوصی است یا دولتی؛ اگر خصوصی است 
یابد و سرمایه  باید مانند شرکتهای خصوصی توسعه 
دارایی  و  گیرد  صورت  آن  در  جدیدی  گذاری های 

معدنی در این بخش به فعلیت برسد.
حمیدیان گفت: بحث سرمایه گذاری مهم ترین قاعده 
مجموعه های  که  بپذیریم  اگر  و  است  بخش  این  در 
نسبت  و  بروند  به سمت سیاست گذاری  باید  دولتی 
و  خصوصی  مختلف  شرکت های  بین  کار  تقسیم  به 
حل موضوع سرمایه گذاری در اکتشاف و بهره برداری 
نظامات  یعنی  دوم  موضوع  به  ادامه  در  کنند،  اقدام 
شرکت ها  از  اعظمی  بخش  رسیم.  می  سهامداری 
خصولتی و بخشی هم شرکت های خصوصی هستند.

باید  کار  و  اقتصاد  صمت،  وزارت  افزود:  وی 
که  موضوع  این  به  و  دهند  انجام  را  هماهنگی هایی 
و  خیر  یا  دارند  گذاری  سرمایه  قابلیت  سهامدارها 
ترکیب  باهم  توسعه  برای  این شرکتها  باید  آیا  اینکه 
ورود  ظرفیت  اگر  مثال  عنوان  به  کنند؛  ورود  شوند، 
سرمایه گذاران جدید در شرکت سنگ آهن مرکزی 
فراهم نشود و نسبت به طراحی پروژه های بزرگ در 
نمی  مدنظر  افق های  به  نکنیم  اقدام  مرکزی  بلوک 
رسیم. وی ادامه داد: مساله بعدی موضوع قانونگذاری 
است؛ با مصوبه جدید در حقوق دولتی و حق انتفاع 
معدنی  حوزه های  در  جدید  صدای  که  شدیم  مواجه 
به صدا در آمد. وقتی نهادهای دولتی درگیر عملیات 
می شوند  غافل  ها  گذاری  سیاست  برخی  از  و  شده 
همچون  قانون  یک  و  هزار  می آید؛  وجود  به  مشکل 
محیط  اجتماعی،  مسئولیت  دولتی،  حقوق  مالیات، 
زیست، قانون یک درصد و....داریم که همه شرکتهای 
یک  سال ها  این  در  ولی  هستند.  آنها  درگیر  معدنی 
معدن  خود  موضوع  متولی  هم  نفر  یک  ندیدیم  بار 
معدنی  و  اجراست  در حال  قانون  بگوید  یعنی  باشد؛ 
مثل چغارت که ۵۰ سال است استخراج می شود ۱۰ 
منطقه  همان  اکتشافات  صرف  درآمدش  از  درصد 
شود. اگر این اتفاق می افتاد بخش بزرگی از مشکلات 

اکتشافات حل می شد.

گفت:  کشور  انتظامی  کل  فرمانده 
را  سنی  و  شیعه  اتحاد  دشمنان 
برای  طریقی  هر  از  و  نمی خواهند 
مردم  به وحدت  زدن  و ضربه  تفرقه 
البته همواره هم  که  تلاش می کنند 

شکست خورده اند.
مراسم  در  رادان   احمدرضا  سردار   
انتظامی  فرمانده  معارفه  و  تودیع 
حضور  با  که  بلوچستان  و  سیستان 
فرماندهان  و  استان  این  استاندار 
نظامی و انتظامی، علما و معتمدین، 
برگزار شد اظهارداشت: طبیعی است 
که این اتحاد و همدلی که به برکت 
رهبری  و  خمینی)ره(  امام  وجود 
در  بویژه  و  کشور  در  انقلاب  معظم 
خورده  رقم  بلوچستان  و  سیستان 
باعث کینه و حسد دشمن باشد اگر 

غیر از این بود باید شک کرد.
وی ادامه داد: سیستانی و بلوچ، شیعه 
و سنی، زن و مرد، جوان و پیر همه 
برای  تا  داده اند  هم  دست  در  دست 

پیشرفت استان سیستان و بلوچستان از تمام 
علم  قد  راه  این  در  و  کنند  استفاده  توانشان 

کرده اند.
فرمانده کل انتظامی کشور گفت: طبیعی است 
و همدلی مورد کینه  اتحاد  و  ویژگی  این  که 
دشمن قرار می گیرد و از هر طریقی به دنبال 
ضربه زدن به این اتحاد و همدلی در بین مردم 

است.
ویژگی  بلوچستان  و  سیستان  کرد:  بیان  وی 
دارد  زمینه ها  تمام  در  بفردی  منحصر  های 
همین  و  است  محسوس  همگان  برای  این  و 
استان  این  بودن  منحصربفرد  ویژگی ها سبب 

پهناور و دارای مردمان خوب است.
از  بلوچستان  و  سیستان  افزود:  رادان  سردار 
معادن بسیار غنی، دسترسی به آبهای آزاد و 
برخوردار  بسیار خوبی  ظرفیت های کشاورزی 
از  مردم  بهره مندی  برای  مسوولان  که  است 
داشته  بیشتری  تلاش  باید  الهی  مواهب  این 
بارز  ویژگی  مهمترین  کرد:  تاکید  باشند.وی 

این  هستند  آن  مردم  بلوچستان  و  سیستان 
و  مهمان نواز  خونگرم،  مردمانی  دارای  استان 
این  امنیت  و  آبادانی  برای  مرزدار هستند که 
نقطه از ایران اسلامی از هیچ تلاشی فروگذار 

نیستند.
فرمانده کل انتظامی کشور گفت: شاخص های 
قبول  قابل  بلوچستان  و  سیستان  در  امنیتی 
است و این شاخص های امنیتی به سبب تلاش 
این  انتظامی و مردم  امنیتی و  های نیروهای 

استان بوده است.
وی بیان کرد: در بحث امنیت با کسی تعارف 
نداریم. عبور از امنیت خط قرمز ما هست و به 
کسی اجازه عبور از خط امنیت را نمی دهیم 
توسعه  حرکت  حال  در  قطار  جلوی  چراکه 

سیستان و بلوچستان را می گیرد.
سردار رادان تصریح کرد: دستگاه های انتظامی 
و امنیتی برای توسعه سیستان و بلوچستان و 
تقویت رشد اقتصادی در این استان به دنبال 
ایجاد امنیت پایدار هستند زیرا در سایه امنیت 
تاکید  کند.وی  می  پیدا  حضور  گذار  سرمایه 

کرد: دشمنان به دنبال این هستند تا امنیت 
حاکم در سیستان و بلوچستان را خدشه دار 
خودشان  شوم  اهداف  به  گاه  هیچ  اما  کنند 

نخواهند رسید.
فرمانده کل انتظامی کشور گفت: جایی را که 
با  دشمن می خواهد به آن امید ببندند مردم 
می  ناامید  را  آنان  خودشان  موقع  به  حضور 
این  از  دشمن  که  است  طبیعی  این  و  کنند 

مردم و انقلاب کینه به دل داشته باشد.
ادامه داد: عده ای غرق در فضای مجازی  وی 
و  سیستان  از  درستی  برداشت  و  هستند 
فضای  در  استان  این  مرم  ندارند،  بلوچستان 

واقعی و عینی باهم برادر و متحد هستند.
سیستان  مردم  کرد:  تصریح  رادان  سردار 
مسیر  در  داده اند  نشان  همواره  بلوچستان  و 
اسلام و انقلاب و پای کار رهبر معظم انقلاب 
و  مقام  هر  در  کس  هر  بود.  خواهند  و  بوده 
باید  می کند  استان خدمت  این  در  جایگاهی 
بداند خداوند نگاه ویژه ای به او داشته و باید از 

این فرصت ویژه حداکثر بهره را ببرد.

وی گفت: راهپیمایی ۲۲ بهمن هم در کشور و 
هم در سیستان و بلوچستان مشت محکمی بر 
دهان دشمنان نظام و انقلاب بود.فرمانده کل 
انتظامی کشور افزود: همدلی بسیار خوبی در 
سیستان و بلوچستان برقرار است که این یک 
نعمت ویژه در مسیر خدمت فرمانده جدید و 
همه مدیران استان محسوب می شود که باید 

قدردان این شرایط باشیم.
فرمانده  به  ما  اصلی  توصیه  کرد:  تأکید  وی 
محبت  بلوچستان  و  سیستان  انتظامی  جدید 
ویژه با مردم و قاطعیت هرچه تمام با مخلان 

امنیت است.
کل  فرمانده  رادان  احمدرضا  سردار  حکم  با 
انتظامی جمهوری اسلامی ایران سرتیپ دوم 
“دوستعلی جلیلیان” به عنوان فرمانده انتظامی 

استان سیستان و بلوچستان معرفی شد.
فرمانده  محمدقنبری  سردار  این  از  پیش 
سردار  و  بود.  بلوچستان  و  سیستان  انتظامی 
جلیلیان فرمانده انتظامی شهر ری بود که به 
عنوان فرمانده انتظامی این استان معرفی شد.

فرمانده کل انتظامی کشور:

در بحث امنیت با کسی تعارف نداریم 
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احیای ۲۲واحد تولیدی در 
کهگیلویه و بویراحمد زمینه 

اشتغال ۲85 نفر را فراهم کرد

مدیرکل امور سرمایه گذاری و اشتغال استانداری 
بویراحمد گفت: در یک سال اخیر،  کهگیلویه و 
علاوه بر فعال نمودن تعدادی از واحدهای نیمه 
به  مجدداً  راکد  واحد صنعتی   ۲۲ تعداد   ، فعال 
اشتغال  آن  ماحصل  که  بازگشتند  تولید  چرخه 

۲۸۵ نفر بوده است.
ایرنا، محسن ضامن  فر عصر دوشنبه  به گزارش 
در بیست و هفتمین نشست کارگروه تسهیل و 
رفع موانع تولید استان در یاسوج، اظهار کرد: ۲۲ 
واحد با سرمایه گذاری پنج هزار و ۹۰۰ میلیارد 
اشتغال  زمینه  و  بازگشت  تولید  چرخه  به  ریال 

۲۸۵ نفر فراهم شد.
صنعتی  و  تولیدی  واحد   ۱۲ مشکل  افزود:  وی 
دولتی،  بانک های  عامل  مدیران  حضور  با 
و  بررسی  متقاضیان  و  اجرایی  دستگاه های 
و  آنها  مشکلات  رفع  برای  لازم  راهکارهای 

بازگشت به چرخه تولید ارائه شد.
مدیرکل امور سرمایه گذاری و اشتغال استانداری 
کهگیلویه و بویراحمد بیان کرد: در سال جاری 
گام ها ی ویژه ای برای گشایش موانع واحدهای 

تولیدی و اقتصادی برداشته شده است.
وی عنوان کرد: این آمادگی در میان تیم اقتصادی 
استان وجود دارد که گره هایی که باعث رکود و 
را  شده  اقتصادی  و  تولیدی  واحدهای  تعطیلی 
رفع و زمینه بازگشت واحدها به چرخه تولید و 

رونق بخش اقتصادی استان را فراهم کند.
ضامن  فر ادامه داد: کارگروه تسهیل و رفع موانع 
و  گذاران  سرمایه  تا  است  مهمی  فرصت  تولید 
ارائه  را  خود  موانع  و  مشکلات  تولیدکنندگان 

کنند.
مدیرکل امور سرمایه گذاری و اشتغال استانداری 
کهگیلویه و بویراحمد تاکید کرد: سال های اخیر 
کارگروه  این  در  فراوانی  واحدهای  مشکلات 
بازگشتند  تولید  به چرخه  رفع  از  پس  و  مطرح 
و علاوه بر رونق تولید زمینه اشتغال بخش قابل 
توجهی از نیروی جوان پای کار فراهم شده است .

تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  مدیرکل 
 ۲۶ تاکنون  گفت:  نیز  بویراحمد  و  کهگیلویه 
کارگروه  تخصصی  کمیته   ۵۱ و  اصلی  جلسه 
مشکلات  و  برگزار  تولید  موانع  رفع  و  تسهیل 

۱۱۴ واحد تولیدی مطرح شد.
 ۲۴۰ را  کارگروه  مصوبات  تعداد  روزبهان  کریم 
مصوبه عنوان کرد و افزود: ۱۸۶ مورد از مصوبات 

اجرایی و ۵۴ مصوبه نیز در حال اجرا است.

مشکلات ۱۰۰ واحد راکد و نیمه 
راکد استان کرمانشاه امسال 

رفع شد

استان  معدن  و  صنعت  مهندسین  بسیج  مسوول 
کرمانشاه گفت: قرارگاه صنعتی خاتم الانبیا با هدف 
و  شده  تشکیل  صنعتی  واحدهای  مشکلات  حل 
امسال تاکنون مشکلات ۱۰۰ واحد راکد و نیمه راکد 
با کمک مسوولان از طریق این قرارگاه مرتفع شده 

است.
پاسدار  سرهنگ  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
»محمدحسین جزایری« روز دوشنبه در جلسه ستاد 
قرارگاه صنعتی خاتم الانبیا در شهرستان گیلانغرب، 
در  صنعتی  طرح  چند  مشکلات  همچنین  افزود: 
در  گاز  و  برق  آب،  تامین  و  زیرساختی  زمینه های 
نشست امروز این قرارگاه در شهرستان گیلانغرب به 

کمک مسوولان مرتفع شد.
تا سقف چهار  به واحدهای صنعتی  اظهار کرد:  وی 
ایجاد  بر  مشروط  مناسب  تسهیلات  تومان  میلیارد 
تومان  میلیون   ۱۵۰ هر  )برای  اشتغال،  نفر  یک 

تسهیلات( پرداخت می شود.
نیز گفت: دستگاه های خدماتی  فرماندار گیلانغرب 
در زمینه رفع موانع زیرساختی واحدهای صنعتی در 
را  لازم  اهتمام  اشتغال  ایجاد  و  تولید  رونق  راستای 

خواهند داشت.
»وحید محمدی« افزود: این امر مستلزم فعال شدن 
این واحدها و ایجاد اشتغال است که باید متصدیان 

واحدها در این خصوص پیشرو باشند.
سپاه  فرمانده  نجفی«  »محمدجواد  پاسدار  سرهنگ 
واحد  پنج  موانع  تاکنون  نیز گفت:  ناحیه گیلانغرب 
صنعتی در شهرستان با تصمیمات قرارگاه رفع شده 
ایجاد  است. شهرک صنعتی گیلانغرب در سال ۷۲ 
شده و از ۴۲ واحد دارای پروانه بهره برداری در این 
شهرک بیش از ۳۵ واحد با وجود مشکلات اقتصادی 

همچنان فعال و به کار تولید ادامه می دهند.

 معاون گردشگری اداره کل میراث فرهنگی، 
و  کهگیلویه  دستی  صنایع  و  گردشگری 
ها،  حریم  و  معارضات  گفت:  بویراحمد 
پرداخت نکردن به موقع و کامل تسهیلات، 
از چالش های مهم توسعه گردشگری استان 

است.
فرشید کریمی روز سه شنبه در گفت و گوی 
اختصاصی با ایرنا، گفت: حریم جاده ها،ایل 
راه ها و آب از دیگر موانع توسعه این حوزه 
"تنَگِ  مثلا  مصداقی  صورت  به  که  است 
از  یکی  که  یاسوج(  مِهریان")۳کیلومتری 
هایی  حریم  با  است  گردشگری  محورهای 
که تعریف شد امکان جذب سرمایه گذار را 

نداریم.
کرمی افزود: سرمایه گذاران این حوزه بومی 
تسهیلات  ارایه  با  که  است  لازم  و  هستند 
که  شود  حمایت  آنها  از  موقع  به  و  کافی 
گذار  سرمایه  جذب  بتوانیم  آنها  تبع  به 
غیربومی داشته باشیم چرا که استان ظرفیت 

گردشگری کاملی دارد.
وی گفت: تسهیلاتی در سالجاری هنوز در 
حوزه گردشگری پرداخت نشده است اگرچه 

تشکیل پرونده انجام شده و در سال گذشته 
حدود ۱۳ میلیاردتومان از تبصره ۱۸، جذب 

اعتبار داشتیم.
فرهنگی،  میراث  اداره کل  معاون گردشگری 
شد:  یادآور  دستی  صنایع  و  گردشگری 
روستایی  و  عشایری  ما  گردشگری  رویکرد 
بومگردی  توسعه  برای  ای  برنامه  و  است 
که  داریم  خصوص  این  در  گردشگری  و 
بهره  فرصت  این  از  دار  ظرفیت  روستاهای 

مند شوند.
چالش  ناقص،  تسهیلات  و  معارضات 
بویراحمد  و  کهگیلویه  گردشگری  های 
چالش  ناقص،  تسهیلات  و  استمعارضات 
بویراحمد  و  کهگیلویه  گردشگری  های 
با  هستیم  تلاش  در  داد:  ادامه  استکریمی 
فرایند  کردن  تسهیل  و  گردشگردی  توسعه 
روستاهای  از  یکی  در  گردی  بوم  توسعه 
که  برسانیم  حداقل  به  را  بیکاری  هدف، 
روستای  کَرِیکَ  روستای  منظور  این  برای 
که  "کَرِیکَ"  روستای  شد.  انتخاب  هدف 
گردشگری  نمونه  روستای   ۱۴ از  یکی 
می  محسوب  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان 

شود در نزدیکی جاده یاسوج به اصفهان در 
۱۵کیلومتری جنوب غربی شهر سی سخت 

واقع شده است.
به  سخت  سی  گردشگری  محور  به  وی 
منتهی  جاده  گفت:  و  کرد  اشاره  گل  کوه 
آن  از  بخشی  که  )سی سخت(  گُل  کوه  به 
در  هستیم  تلاش  در  شد  سازی  ایمن  قبلا 
محل  از  جدید  اعتبارات  تخصیص  صورت 
و  شده  یاد  جاده  دولت،ادامه  هیات  سفر 
برگشت آن ایمن سازی انجام شود چرا که 
موقعیت جاده پرتگاهی است و ایمن سازی 

آن ضرورت دارد.
گردشگاه کوه گل یکی از متنوع ترین و در 
تفرجگاههای  ترین  پربازدکننده  حال  عین 
در  که  است  وبویراحمد  کهگیلویه  طبیعی 
هشت کیلومتری شمال شرق شهر توریستی 
گرفته  قرار  دنا  مرکز شهرستان  سی سخت 

است.
فرهنگی،  میراث  اداره کل  معاون گردشگری 
گردشگری و صنایع دستی بااشاره به اشاره 
به ارایه فرصت های سرمایه گذاری و معرفی 
توانمندهای استان در شانزدهمین نمایشگاه 

بین المللی گردشگری تهران، گفت: فرصت 
های سرمایه گذاری مهمی نظیر، تله کابین، 
شاه  سد  شامل  آب  گردشگری  و  معلق  پل 

قاسم و سد چیتو، معرفی شده است.
کریمی گفت: در این نمایشگاه ۲ تفاهمنامه 
در قالب تورگردشگری از کشورهای خارجی 
انجام شد که پس از مهیا کردن شرایط، سفر 

خود را به استان انجام دهند.
استان  دستی  صنایع  محصولات  گفت:  وی 
همانند: گلیم، معرق کاری، و ظرفیت های 
عشایری  گردشگری  همانند  گردشگری 
عشایری،  چادر  سیاه  المان  با  روستایی  و 
گردشگری غذا، آیین، زندگی نمادین عشایر، 
موسیقی، در این نمایشگاه عرضه شده است.

کریمی با اشاره به مشکلات که سرمایه گذار 
سرمایه  گفت:  کند،  می  مطرح  شیخ"  "ده 
مالکیت  تحت  و  واگذاری  برای  تقاضا  گذار 
که  دارد،  را  غار  ورودی  زمین  گرفتن  قرار 
براساس قوانین خاص غارها،انتقال به صورت 
قطعی به سرمایه گذار نیست و موقت است 
ده  است.غار  ملی  نظر  مورد  زمین  که  چرا 
ایران  شناخته شده  جاذبه های  از  یکی  شیخ 
که  است  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  در 
در ۲ کیلومتری روستای ده شیخ  پاتاوه در 
قرار دارد که در سال ۱۳۷۸  دنا  شهرستان 
کشف و بازگشایی شد و در دسترس عموم 
به  آن  مختلف  های  ظرفیت  تا  گرفت  قرار 
گردشگری  شود.معاون  معرفی  همگان 
و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  اداره کل 
که  عید  ایام  برای  گفت:  دستی  صنایع 
شکل  است،  رمضان  مبارک  ماه  با  مقارن 
و  کند  می  تغییر  گردشگری  های  برنامه 
اقداماتی همانند فعال سازی مبادی ورودی 
و برپاکردن اکوکمپ های عشایری، نوروزگاه 
ها در شهرستان های مستعد، انجام می شود 
همچنین در تلاش هستیم که ظرفیت های 
اقامتی در ایام نوروز با افزایش ۱۵ درصدی و 

ارایه خدمات بهتر، تکمیل شود.

معارضات و تسهیلات ناقص، چالش های 
گردشگری کهگیلویه و بویراحمد است

اخبار

اتاق بازرگانی لرستان عضو 
زنجیره صدور گواهی مبدا 

بین المللی شد

 اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی لرستان به 
مورد  مبدا،  گواهی  بخشی  اعتبار  بین المللی  زنجیره 

تایید اتاق بازرگانی بین المللی پاریس پیوست.
اتاق  عمومی  روابط  از  ایرنا  دوشنبه  روز  گزارش  به 
آمادگی  اعلام  پی  در  مهم  این  لرستان،  بازرگانی 
ثبت  لازم،  مقدمات  انجام  و  لرستان  بازرگانی  اتاق 
و ارسال تمامی مدارک و مستندات به اتاق بازرگانی 
بین الملل در پاریس طی سال ۱۴۰۰، پیگیری های 
به عمل آمده  رایزنی های  و  جاری  سال  در  مستمر 
CC-( توسط کمیته ایرانی اتاق بازرگانی بین المللی

Paris( محقق شد.
زنجیره  در  لرستان  بازرگانی  اتاق  اساس،  این  بر 
اعتبارسنجی بین المللی گواهی مبدا پذیرفته شده و 
مجاز است نسبت به صدور گواهی کالا با مبدا ایران 

با علامت اختصاصی خود اقدام کند.
یک   )Certificate of Origin( مبدا  گواهی 
تائید  که  است  بین المللی  تجارت  در  مهم  مدرک 
تولید،  حیث  از  شده  بارگیری  محموله  یک  می کند 
ساخت و فرآوری متعلق به یک کشور خاص می باشد 
این  اعلان  جهان،  کشورهای  در  گمرک ها  اغلب  و 

گواهی را جهت ترخیص کالا مطالبه می کنند.
منطبق بودن گواهی مبداهای صادره اتاق با بالاترین 
 ICC( المللی  بین  هماهنگ  استانداردهای  سطح 
WCF ( ، معرفی بیشتر اتاق در سطح بین الملل با 
و  بالا  امنیت  تامین  کیفیت،  معتبر  برچسب  دریافت 
امکان استعلام الکترونیکی گواهی های مبدا صادره و 
جلوگیری از اتلاف وقت، بهره مندی از شبکه جهانی 
خدمات  و  تجارت  تسهیل  جهت  بازرگانی  اتاق های 
ها  ساخت  زیر  و  شرایط  ساختن  فراهم  و  اسنادی 
از  اعضا،  برای  بهتر  تجارت  و  کار  و  کسب  جهت 
این  به  پیوستن  لرستان جهت  اتاق  مهمترین دلایل 

زنجیره بین المللی می باشد.
اتاق  این  از  پیش  لرستان،  بازرگانی  اتاق  اعلام  بنابر 
بازرگانی  اتاق  و   ۱۳۹۵ سال  در  تهران  بازرگانی 
بندرعباس در سال ۱۳۹۹ به این زنجیره بین المللی 
پیوسته بودند و اکنون اتاق لرستان به عنوان سومین 
گواهی  صدور  تاییدیه  دریافت  به  موفق  کشور  اتاق 
الملل  بازرگانی بین  اتاق  از سوی   ICC مبدابا لیبل 

در پاریس شده است.

اعتبارات مصوب بخش آب لرستان 
از مرز ۱۰هزار میلیارد ریال 

گذشت

گفت:  لرستان  ای  منطقه  آب  شرکت  مدیرعامل   
سال  این شرکت طی  های  طرح  مصوب  اعتبارات 
ریال  میلیارد   ۱۶۷ و  هزار   ۱۰ از  بیش  به  جاری 

رسید.
آب  عمومی  روابط  از  ایرنا  دوشنبه  روز  گزارش  به 
افزود:  نژاد  حسن  داریوش  لرستان  ای  منطقه 
شرکت آب منطقه ای لرستان در حال حاضر مجری 
از  پروژه   ۱۴ که  است  پروژه   ۳۶ شامل  طرح   ۲۵
ردیف  ملی،  اعتبارات  محل  از  مذکور  طرح های 

اعتباری دارند.
وی تصریح کرد: برای این پروژه ها از محل جدول 
بودجه ۱۴۰۱ مبلغ سه  قانون  پیوست  شماره یک 
های  ردیف  سایر  از  و  ریال  میلیارد   ۴۹۹ و  هزار 
احکام بودجه مبلغ پنج هزار و۴۴۳ میلیارد ریال با 

تخصیص ۴۲/۵۵ درصد در دست اجراست.
اعتبارات  از  لرستان  داد: همچنین سهم  ادامه  وی 
شناور و متمرکز ملی، هشت طرح با اعتبار مصوب 
حدود۴۱۷ میلیارد ریال می باشد که تخصیص این 
رقم تاکنون ۱۶۶ میلیارد ریال بوده است همچنین 
محل  از  لرستان  ای  منطقه  آب  شرکت  سهم 
اعتبارات طرح های استانی، مجری سه طرح با ۱۴ 
پروژه است که سهم این شرکت از اعتبارات مصوب 
تا امروز مبلغ ۳۳۹ میلیارد ریال با تخصیص حدود 

۲۴ درصدی می باشد.
دیون طرح های  با  رابطه  در  نژاد همچنین  حسن 
بخش  پروژه های  از  طرح  چهار  کرد:  تصریح  ملی 
)اعتبارات  دیون  اعتبارات  محل  از  لرستان  آب 
تخصیص  و  ریال  میلیارد   ۴۶۸ مبلغ  به  تکمیلی( 

۱۵۰ میلیارد ریال نیز در دست ساخت است.

شورای  مجلس  در  کرمانشاه  مردم  نماینده   
اسلامی، طرح اصلاح الگوی کشت را از جمله 
طرح های مهم وزارت جهاد کشاورزی دانست 
اقدامات  از  پیش  طرح  این  اجرای  گفت:  و 

قانونی نیازمند فرهنگ سازی است.
روز  رشیدی«  »محمد  ایرنا،  گزارش  به 
استان  کشاورزی  کارگروه  در جلسه  یکشنبه 
مدیران  و  معاونان  رییس،  حضور  با  که 
سازمان جهاد کشاورزی کرمانشاه برگزار شد 
کشاورزی  بخش  اهمیت  و  نقش  به  اشاره  با 
غذایی  امنیت  طرح  افزود:  کشور،  اقتصاد  در 
کشاورزی  جهاد  وزارت  مهم  طرح های  از 
است که در صورت تصویب کمک شایانی به 
اقتصاد کشور و بخش کشاورزی خواهد کرد.

وزارت  هماهنگی  بر  تاکید  ضمن  سپس  وی 
پیشبرد  برای  نیرو  وزارت  و  کشاورزی  جهاد 
گفت:  کشاورزی  جهاد  وزارت  های  برنامه 
همکاری این ۲ وزارتخانه می تواند بسترهای 
اجرای اصلاح الگوی کشت را در کشور مهیا 

نماید.
اسلامی  شورای  مجلس  رئیسه  هیات  عضو 
سامانه  موضوع  به  پرداختن  با  ادامه  در 
سردسیری و اهمیت آن در اقتصاد کشاورزی 
برای  بسیاری  های  پیگیری  گفت:  منطقه 
اجرای سامانه سردسیری در حال انجام است 
جزو  سردسیری  سامانه  اینکه  به  توجه  با  و 
بر  است  رهبری  معظم  مقام  سفر  مصوبات 

اجرا و عملیاتی شدن آن اصرار داریم.
ضرورت  و  بازار  تنظیم  موضوع  به  آنگاه  وی 
جهاد  وزارت  در  مقوله  این  به  توجه 
این  در  افزود:  و  کرد  اشاره  کشاورزی 
تشکیل  خصوص  در  پیشنهاداتی  خصوص 
در  بازرگانی  وزارت  یا  و  بازرگانی  سازمان 
با  امیدواریم  که  است  مطرح  مجلس  سطح 
بازار  بیشتر  ثبات  شاهد  موضوع  ساماندهی 

کالاهای کشاورزی باشیم.
مشکل  به  پرداختن  با  پایان  در  رشیدی 
این  اصلی  نیاز  افزود:  کرمانشاه  در  اشتغال 
کشاورزی  بخش  و  است  اشتغال  استان 

می تواند در این راستا موثر باشد.
استان  کشاورزی  جهاد  سازمان  رییس 
و  جلسه  این  تشکیل  گفت:  هم  کرمانشاه 
کشاورزی  حوزه  مشکلات  و  مسایل  بررسی 
تصمیمات  و  راهکارها  اتخاذ  و  دامپروری  و 
بخش  توسعه  در  قطع  طور  به  کارگروه 

کشاورزی موثر است.
»علی چاله چاله« سپس به برنامه های دولت 
افزود:  و  کرد  اشاره  انتزاع  قانون  حوزه  در 
یارانه  سازی  مردمی  طرح  اجرای  زمان  در 
با  کشاورزی  جهاد  سازمان  خوشبختانه  ها 
کنترل  به  محور  برنامه  اقدامات  و  تلاش ها 

بازار کالاهای کشاورزی ورود کرد.
در  اعتبار  تومان  میلیارد  هزار  سه  اختصاص 

سفر رییس جمهور به کرمانشاه
وی همچنین به مصوبات سفر رییس جمهور 
اعتبار  تومان  میلیارد  هزار  سه  اختصاص  و 
خواستار  و  پرداخت  کشاورزی  بخش  برای 

پیگیری ایشان در زمینه تخصیص ها شد.

اجرای الگوی کشت و مسایل مربوط به حوزه 
بازار دام و قیمت گوشت قرمز دیگر مباحثی 

بود که چاله چاله به آن ها پرداخت.
جهاد  سازمان  مدیران  جلسه  این  در 
کارگروه  این  اعضاء  و  کرمانشاه  کشاورزی 
برای  خود  پیشنهادات  و  نظرات  بیان  به  هم 
مشکلات  بیان  و  کشاورزی  بخش  توسعه 

پیش روی پرداختند.
ابلاغ  با  و  سال   ۱۳ از  پس  ایرنا،  گزارش  به 
-۱۴۰۲ زراعی  سال  در  کشت  الگوی  سند 

کشور  کشاورزان  برای  تاریخی  روز   ۱۴۰۱
رقم خورد.

در طرح الگوی کشت پیش بینی شده با ایجاد 
مشخص  و  راهبردی  محصولات  برای  مشوق 
و  جالیزی  محصول های  برای  تعرفه ها  شدن 
سبزی و صیفی، تعادل بخشی ایجاد می شود. 
اصلاح  طرح  رئیسی  آیت الله  پیش  چندی 
جذابیت ها  و  مشوق ها  ایجاد  با  کشت  الگوی 
برای کشاورزان را بسیار مهم دانست و متذکر 

شد: اگر عوارض کشت سُنّتی و فواید اصلاح 
شود،  تبیین  کشاورزان  برای  کشت  الگوی 

حتماً از سوی آنان پذیرفته خواهد شد.
فروش،  بازار  تامین  متخصصان  اعتقاد  به 
از  استفاده  و  قراردادی  کشاورزی  به  توجه 
مهم  راهبردهای  از  خصوصی  بخش  ظرفیت 
است؛ طرحی که کمک  الگوی کشت  اصلاح 
کند  می  خاک  و  آب  منابع  حفظ  به  بزرگی 
آلام  بر  مرهمی  دیر،  هرچند  تواند،  می  و 
زمینی باشد که منبع اصلی کاشت و داشت و 

برداشت روزی زمینیان است.
حدود  کرمانشاه  نفری  میلیون   ۲ استان  در 
کشاورزی  بخش  در  بردار  بهره  هزار   ۱۲۵

مشغول فعالیت هستند.
از ۹۵۰ هزار هکتار  بیش  با  استان کرمانشاه 
زمین کشاورزی و تولید سالانه چهار میلیون 
کشاورزی،  محصولات  انواع  تن  هزار   ۲۰۰ و 
کشاورزی  های  قطب  از  یکی  باغی  و  دامی 

کشور است.

طرح اصلاح الگوی کشت نیازمند فرهنگ سازی است
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 استراماچونی: می خواهم بازهم
 مربیگری کنم

سرمربی سابق تیم فوتبال استقلال برای بازگشت به 
نیمکت مربیگری اعلام آمادگی کرد.

آندره  از  که  شرایطی  در  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
استراماچونی به عنوان یکی از گزینه های مربیگری 
تیم ملی ایران نام برده می شد، این مربی در تازه ترین 
اظهارات خود برای بازگشت به کار مربیگری اعلام 

آمادگی و علاقه کرد.
تیم  هدایت  پیش  فصل  چند  که  استراماچونی 
استقلال ایران را بر عهده داشت، سپس به تیم الغرافه 

قطر رفت و کار در این کشور را هم تجربه کرد.
و  مفسر  عنوان  به  جهانی  جام  برای  سپس  او 
با  را  قراردادی  و  شد  انتخاب  تلویزیونی  کارشناس 

شبکه های ایتالیایی امضا کرد.
استراماچونی که هنوز با شبکه Dazn قرارداد دارد 
یک  هستم.   Dazn در  حاضر  حال  در  من  گفت: 
ماجراجویی فوق العاده و احساس بسیار خوبی دارم، 
بنابراین خودم را در مسابقات لیگ ایتالیا که از سال 
۲۰۱۵ در آن حضور نداشته ام، به روز نگه داشته ام 

چون هنوز می خواهم به کار مربیگری بازگردم.
ایتالیایی در حال حاضر پرونده ای را هم  این مربی 
علیه باشگاه استقلال به سود خود به پایان برده و 
ایرانی، حدود ۱۰۰  باشگاه  این  مدیران  اعلام  طبق 

میلیارد تومان باید به او پرداخت بشود.

سیدعباسی:

استقلال به هافبک طراح نیاز 

دارد/ فدراسیون در انتخاب 

سرمربی دستپاچه است

فدراسیون  معضل  می گوید  سابق  فوتبالیست  یک 
ملی  تیم  انتخاب سرمربی  در  همیشه دستپاچگی 

بوده است.
درباره  ایسنا  با  گفت وگو  در  سیدعباسی  داود 
وضعیت تیم های مدعی لیگ برتر اظهار کرد: هفته 
به شرایط  باتوجه  داریم.  رو  را پیش  بسیار مهمی 
خوب هر سه تیم، دیدارهای مهمی برگزار خواهد 
شد)پرسپولیس مقابل تراکتور، استقلال مقابل گل 
هر  می گیرند(.  قرار  هوادار  مقابل  سپاهان  و  گهر 
بیشتری  تمرکز  رو  پیش  هفته  دو  در  که  تیمی 
داشته باشد و نوسان نداشته باشد، می تواند خود را 
جدا کند و در نهایت قهرمان شود. مورایس امسال 
خیلی زود توانست خودش را با شرایط وقف دهد 
اما برای آقای ساپینتو کمی زمان نیاز بود. استقلال 
پتانسیل این را داشت امتیازات بیشتری به دست 
هافبک  خط  بحث  در  آن ها  نتوانست.  اما  آورد 

مشکل دارند و یک هافبک طراح نیاز دارند.
پیروزی مقابل  به  باتوجه  ادامه داد: پرسپولیس  او 
سپاهان، روحیه بسیار خوبی به دست آورد و اکنون 
شرایط  اول  تیم  سه  دارد.  قرار  خوبی  شرایط  در 
خوبی دارند اما این یکی دو هفته پیش رو تعیین 
این  سپاهان  آن هاست.  نهایی  وضعیت  کننده 
و  استقلال  موفقیت  دارد.  تری  آسان  بازی  هفته 
هفته  این  در  که  دارد  بستگی  این  به  پرسپولیس 
به سلامت عبور کنند یا خیر. البته فاصله امتیازی 
آن ها آنچنان از دیگر تیم ها دور نیست و گل گهر 
نزدیک شوند.  به صدر جدول  تراکتور می توانند  و 
خمز و تراکتور فراتر از آن که فکر می کردم نتیجه 
گرفتند. سرمربی تراکتور خوب توانست از نظر فنی 

تیم خود را بشناسد.
لیگ  جدول  پایین  وضعیت  درباره  سیدعباسی 
و  پرطرفدار  بسیار  خوزستان  نفتی  تیم  دو  گفت: 
ریشه دار هستند. باید کارشناسی شود و ببینیم چه 
بحرانی  شرایط  در  اینگونه  آن ها  که  افتاده  اتفاقی 
تاکنون  را  زیادی  مشکلات  آن ها  گرفتند.  قرار 
تجربه کرده اند و نتوانستند به خوبی نتیجه بگیرند. 
هر چند تنها چیزی که در فوتبال ما وجود ندارد 
بقا خیلی  برای  تیم  دو  این  کار  است.  کارشناسی 

سخت است و این جای تاسف دارد.
گرفته  تصمیمات  بدترین  ملی  تیم  برای  همیشه 

شده است
هدایت  برای  شده  مطرح  گزینه های  درباره  او 
انتخاب گفت:  این  تیم ملی فوتبال و سر و شکل 
ملی  تیم  انتخاب سرمربی  در  همیشه دستپاچگی 
انتخاب  رفتن کی روش،  از  بعد  است.  بوده  معضل 
آن  از  پس  و  رفتنش  شکل  و  ویلموتس  عجولانه 
با این حال  انتخاب اسکوچیچ همه را شوکه کرد. 
اسکوچیچ یک تیم مرده را به جام جهانی برد اما او 
را برداشتند و دوباره کی روش به تیم ملی برگشت. 
این ها مسائل عجیبی بود. تیم ملی چکیده فوتبال 
ما است اما همیشه بدترین تصمیمات در تیم ملی 

گرفته شده است. 

تاج: ترجیح ما سرمربی ایرانی 
شاخص است

خبر

علیرضا دبیر عنوان کرد: به خاطر یک 
میلیارد  سرمان منت می گذارند

رئیس فدراسیون کشتی با بیان این که مبالغ اختصاص داده 
شده به این رشته کفاف هزینه ها را نمی دهد گفت: کمیته 
ملی المپیک، یک و نیم میلیارد به کشتی داده اند و بابت 

این مقدار نیز منت می گذارند.
فدراسیون  رئیس  دبیر  علیرضا  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
دایره طلایی  برنامه  در  امروز شنبه  از ظهر  بعد  که  کشتی 
با تبریک ولادت حضرت  شبکه سه سیما حضور یافته بود 
به  نمره ای  چه  اینکه  مورد  در  جوان  روز  و  )ع(  اکبر  علی 
عملکرد فدراسیون کشتی می دهد گفت: نمره ۱۱ را می دهم 
و دلیلش هم این است که ظرفیت کشتی خیلی بیشتر از 
اینها است و همیشه افسوس می خوردم که چرا کشتی نباید 
در جایگاه اصلی خود باشد و خدا را شکر توانستیم کار را 

کمی مدیریت کنیم.
وی در مورد اینکه چرا برای بودجه کشتی کشور وارد چالش 
با مسئولان می شود گفت: من سکاندار کشتی کشورم و باید 
از حق آن دفاع کنم، حداقل باید کاری کنم که ۲۰ درصد 

حق کشتی را بگیرم.
دبیر افزود: خیلی از افراد در وزارت ورزش و جوانان تفکرات 
قدیمی خود را حفظ کرده اند، اما من سعی می کنم که با 

اعداد و ارقام جواب آنها را بدهم.
درصد   ۸۲ از  بیش  داشت:  اظهار  کشتی  فدراسیون  رئیس 
مدال های جهان و المپیک ورزش ایران را کشتی گرفته است 
اما بعنوان مثال کمیته ملی المپیک، یک و نیم میلیارد به 

کشتی داده اند و بابت این مقدار نیز منت می گذارند.
دبیر ادامه داد: کشتی قابل قیاس با سایر رشته ها نیست و 
صادقانه به دستاوردهای آن نگاه نمی کنند، در جایی بودجه 
بودجه  نیز خود من  اما در جایی  از وزارت ورزش است  ما 

را به کشتی آورده ام و این ربطی به داده های وزارت ندارد.
فدراسیون  چرا  بگویم  ندارد  امکان  موقع  هیچ  گفت:  وی 
بیشتر  که  فدراسیونی  هر  است،  گرفته  پول  بیشتر  کشتی 
باشد،  داشته  ایران  ورزش  برای  آورده  و  کند  آوری  مدال 

حقش این است که بیشتر پول بگیرد.
در  آیا  که  سوال  این  مورد  در  کشتی  فدراسیون  رئیس 
انتخابات بعدی فدراسیون شرکت خواهد کرد یا نه، تصریح 
کرد: اواخر تیرماه سال آینده دوره چهارساله من تمام خواهد 
تا  قطعاً  اما  ندارم،  آمدن  برای  تصمیمی  هیچ  هنوز  و  شد 

تیرماه هستم.
دبیر در مورد عملکرد فدراسیون کشتی گفت: طبیعی است 
قطاری که در حال حرکت است را سنگ بزنند اما وظیفه من 
این است که حق کشتی گیری که در سیستان و بلوچستان 
و  بگوید  توانمدی خودش  از  باید  و هرکس  بگیرم  را  است 
بنده همیشه از توانمندی کشتی می گویم. لطف خدا بوده 
بالای ۹۵ درصد از رقابت های بین المللی را شرکت کردیم 
و اگر رقابت های آسیایی هم مجوز حضور در جهانی نبود در 

آن شرکت نمی کردیم چون آورده ای برای ما ندارد.
وی افزود: برای من تورنمنت های بین المللی و میدان دادن 
اگر کشتی گیر مستعدی را پیدا  به جوانان اهمیت دارد و 
کنیم حتماً در رقابت های بین المللی شرکت خواهیم داد و 
امشب نیز تیم جوانان آزاد ما راهی کشور روسیه می شود و 

ما با نداشته ها در این مقدار تیم اعزام می کنیم.
کشتی  موفقیت  به  اینکه  بیان  با  کشتی  فدراسیون  رئیس 
یکی  باشد گفت:  داشته  امید  آن  به  نیز  مردم  و  دارد  امید 
از مشکلاتی که کشتی ایران دارد مربیان بدون دانش است. 
این مربیان چون بلد نیستند فنون را به کشتی گیران یاد 
درصد   ۸۰ بالای  و  نمی کند  رشد  نیز  گیر  کشتی  بدهند، 

مربیان باید دانش فنی خود را افزایش دهند.

انتخاب  درباره  فوتبال  فدراسیون  رئیس 
سرمربی تیم ملی گفت: ترجیح ما این است 
که یک چهره شاخص داخلی را برای هدایت 
این  که  شرطی  به  کنیم  انتخاب  ملی  تیم 
امور  کامل  انضباط  و  نظم  با  بتواند  مربی 

محوله را به انجام برساند.
اعضای  هفتگی  نشست  ایرنا،  گزارش  به 
با  اسلامی  موتلفه  حزب  ورزش  کارگروه 
حضور مهدی تاج رئیس و مهدی محمد نبی 
نایب رئیس اول فدراسیون فوتبال و مشاور 

ورزشی وزیر ورزش و جوانان برگزار شد.
در این نشست ابتدا محمدرضا تهرانی رئیس 
با  اسلامی  موتلفه  حزب  ورزش  کارگروه 
اشاره به اهمیت و گستره فوتبال در سراسر 
یاد  پدیده ای  عنوان  به  رشته  این  از  جهان 
ورزشی،  رفیع  موقعیت  علاوه  که  کرد 
فرهنگی،  اقتصادی،  مختلف  عرصه های 
اجتماعی و تبلیغاتی را نیز تحت تاثیر قرار 
داده است. وی همچنین از فوتبال به عنوان 
توجه  توانسته  که  کرد  یاد  قدرتمندی  ابزار 
جوامع مختلف دنیا را به سوی خود معطوف 

کند.
ورزش  کارگروه  اعضای  جلسه،  ادامه  در 
سرمربی  تکلیف  تعین  لزوم  چون  مباحثی 
تیم ملی، روزآمد کردن کارکرد کمیته های 
و  اداری  در ساختار  تحول  ایجاد  تخصصی، 
حقوق  منشور  تنظیم  فدراسیون،  عملیاتی 
فعالیت های  بر  نظارت  و  حمایت  هواداری، 
فدراسیون،  در  فکر  اتاق  تشکیل  باشگاه ها، 
مربیان  قرارداد  بر  بیشتر  دقت  و  نظارت 
با  متناسب  فرهنگی،  بسته  ارائه  خارجی، 
با  برخورد  چگونگی  فوتبال،  فعلی  فضای 
ناهنجاری های این ورزش و مسائل مختلف 

دیگر را مطرح کردند.
رئیس فدراسیون فوتبال سخنران نهایی این 
مطرح  مباحث  به  اشاره  با  که  بود  نشست 
کارگروه حزب  اعضای  نظرات  نقطه  و  شده 
موتلفه، حضور خود در این جلسه را فرصت 

دیدار  توفیق  هم  آن  که طی  مغتنم شمرد 
رسانه  اصحاب  و  سابقه  با  کارشناسان  با 
آمد  وجود  به  امکان  این  هم  و  شد  فراهم 
تا از نزدیک در جریان دغدغه های جمعی از 
چهره های دلسوز ورزش و فوتبال قرار گیرد. 
کرد  یاد  و  خاطره  ذکر  با  همچنین  ایشان 
پیشگامان  از  پرورش  علی اکبر  شادروان  از 
عنوان  به  تشکیلات  این  از  اسلامی  موتلفه 

حزبی ریشه دار نظام یاد کرد.
در  ابهامات  برخی  به  اشاره  با  ادامه  در  تاج 
فوتبال  ملی  تیم  سرمربی  انتخاب  خصوص 
با  فوتبال  فدراسیون  در  ما  داشت:  اظهار 
جدیت پی گیر این موضوع هستیم و جلسه 
مهمی با اعضای هیئت رئیسه داشتیم که در 
هفته،  همین  طی  شد  گرفته  تصمیم  آنجا 
ما  ترجیح  کنیم.  معرفی  را  نظر  مورد  فرد 
داخلی  شاخص  چهره  یک  که  است  این 
به  کنیم  انتخاب  ملی  تیم  هدایت  برای  را 
شرطی که این مربی بتواند با نظم و انضباط 
کامل امور محوله را به انجام برساند. فردی 
کارنامه  دارای  و  توانمند  شرایط،  واجد  که 
قابل قبول باشد. با این وجود موضوع مربی 
خارجی هم هنوز مطرح است و نهایتا ما تا 
بیستم اسفندماه سرمربی تیم ملی را معرفی 
مربیان  از  دارد  جا  اینجا  در  کرد.  خواهیم 
آنها  نام  روزها  این  طی  که  خوبی  داخلی 
آمد  وجود  به  دلخوری هایی  و  شد  مطرح 
این  ما  هدف  است  بدیهی  کنم  عذرخواهی 
نبود که موجبات دلخوری کسی فراهم شود.

وی در ارتباط با عملکرد تیم ملی و پاره ای 
تصریح  جهانی  جام  مسابقات  در  حواشی 
کرد: تیم ملی فوتبال قسمتی از بدنه جامعه 
می تواند  آن  عملکرد  که  است  کشوری  هر 
بسزایی  نقش  جامعه  روحیه  افزایش  در 
اگر تیم ملی در هر مسابقه ای به  ایفا کند. 
و  جهانی  آسیایی،  بین المللی،  میادین  ویژه 
شادی  و  مثبت  انرژی  شود،  پیروز  المپیک 
حاصل از آن در پیکر جامعه تزریق خواهد 

شد بر عکس شکست ها هم حال جامعه را 
بازیکنان  تک  تک  وظیفه  پس  می کند.  بد 
کشور  برای  افتخارآفرینی  جهت  در  تلاش 
همیشه  سیاست بازان  است  بدیهی  است. 
دنبال فرصت هستند تا طعمه های خود را از 
ورزشکاران  مطرح خصوصا  میان چهره های 
شدن  درگیر  دلیل  همین  به  کنند  انتخاب 
آینده  در مسائل سیاسی می تواند  بازیکنان 
خود آنان را خراب کند. نکته مهم دیگر این 
که وقتی برخی از ورزشکاران درگیر و طعمه 
خود  از  حرکاتی  شوند،  بازان  سیاست  این 
به آن کار  نیز  نشان می دهند که خودشان 
اعتقاد ندارند و از عواقب  آن با خبر نیستند.

لزوم  به  اشاره  با  فوتبال  فدراسیون  رئیس 
فوتبال  فدراسیون  در  فکر  اتاق  راه اندازی 
را  باید چنین مرکزی  گفت: قبول دارم که 
داشته باشیم البته همین الان هم من، آقای 
نبی به عنوان نایب رئیس و دیگر همکاران 
در تصمیم گیری ها از مشورت و هم اندیشی 
افراد مختلف استفاده می کنیم با این وجود 
باید گسترده تر  دایره مشورت  می پذیرم که 

باشد.
تاج در ارتباط با لزوم تقویت برخی کمیته ها 
در  کاستی هایی  و  کم  اینکه  کرد:  تصریح 
ارکان  دیگر  و  کمیته ها  از  برخی  عملکرد 
طبیعی  امر  باشد  داشته  وجود  فدراسیون 
است با این وصف دیکته ننوشته غلط ندارد 
بروز خطا  امکان  باشد  بالا  کار  وقتی حجم 
هم وجود دارد. کار در فدراسیون فوتبال با 
امروزه  است.  متفاوت  دیگر  فدراسیون های 
این  بلکه  نیست  ورزش  یک  تنها  فوتبال 
فرهنگ،  صنعت،  چون  مباحثی  در  رشته 
تاثیر  سیاست  حتی  و  جامعه  تبلیغات، 
باید در پیگیری مسائل، تمام  می گذارد لذا 
ابعاد آن در نظر گرفته شود. ما دیدیم اگر 
باشگاه  را  بازیکن  تخلف  جور  باشد  قرار 
بکشد و هر دفعه آنها جریمه شوند نه تنها 
ورزشکار به خود نمی آید بلکه ممکن است 

درست  بیشتری  ناهنجاری های 
کند لذا به این نتیجه رسیدیم که 
از این پس هر بازیکنی جریمه شد 
باید آن را شخصا بپردازد، این امر 
باعث می شود تا ورزشکاران به خود 
تخلف  که  باشد  حواسشان  و  آیند 
نکنند و در صورت تکرار با جرایم 
تا  سنگین تری مواجه خواهند شد 

اخلاق حرفه ای را رعایت کنند.
پاسخ  فوتبال در  رئیس فدراسیون 
قرارداد  چرا  که  پرسش  این  به 
آنها  نفع  به  غالبا  خارجی  مربیان 
و به ضرر فوتبال ما تمام می شود، 
خاطرنشان کرد: طبق مقررات فیفا 
هر مربی که دو ماه حقوق نگرفته 
باشد می تواند شکایت کند و باشگاه 
نه تنها باید مبلغ کامل قرارداد او را 
بپردازد بلکه مربی مذکور می تواند 
با دریافت مطالبات خود قرارداد را 
هم یک طرفه فسخ کند. مشکلات 
در پرداخت ارز به مربیان خارجی 
از دلایل اصلی شکایت آنهاست. تلاش داریم 
مسئله را به نوعی مرتفع کنیم تا مشکلاتی 

از این دست گریبان فوتبال ما را نگیرد.
تاج درباره موضوع حرفه ای شدن باشگاه ها، 
را  شده  معین  موارد  باید  آنها  کرد:  تاکید 
است  لازم  اینکه  جمله  از  کنند  رعایت 
قرارداد با بازیکنان و مربیان شفاف و سقف 
فرهنگی  مسائل  باشد.  آنها مشخص  بودجه 
و موارد دیگر هم در این مبحث دیده شده 
که ضرورت دارد تمام این موارد از شفافیت 
کامل برخوردار باشد. هر باشگاه استانداردها 
را رعایت کرد می تواند مجوز حرفه ای بگیرد. 
یکی دیگر از وظایف آنها سازندگی و پرورش 
واقع  غفلت  مورد  بعضا  که  استعدادهاست 
شده است. باشگاه ها اگر به جای هزینه چند 
صد میلیونی برای جذب دو بازیکن صاحب 
نام، این پول ها را صرف سازندگی و تیم های 
پایه خود کنند، آن وقت صاحب چند بازیکن 
اما متاسفانه بیشتر  نام خواهندشد،  صاحب 
باشگاه های ما نتیجه گرا شده و وظایف خود 
یاد  از  بازیکن سازی  و  سازندگی  راه  در  را 
برده اند. دود چنین تفکری به چشم تیم های 

ملی پایه خواهد رفت.
وی در واکنش به ضعف عملکردی برخی از 
تعدادی  در  اینکه  گفت:  استانی  هیئت های 
از استان ها با ضعف عملکرد هیئت ها مواجه 
هستیم غیرقابل کتمان است به همین دلیل 
از  و  دارم  نظر  زیر  را  استان ها  همه  شخصا 
سعی  هستم.  آنها  فعالیت  پی گیر  نزدیک 
خواهیم کرد اگر تغییراتی در راس هیئت ها 

انجام می گیرد به نفع فوتبال باشد.
انجام  با  رابطه  در  فوتبال  فدراسیون  رئیس 
بازی دوستانه تیم ملی با تیم های کشورهای 
رابطه  این  در  را  پاره ای مشکلات  نیز  دیگر 
تاکید کرد  اما در عین حال  دانست  دخیل 
طبق  و  شد  خواهد  محقق  نیز  مذکور  امر 

تقویم فیفا انجام خواهد شد.

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند 

رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ   139560301022009574
اسناد  به  رسیدگی  هیات   1395/08/13
عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات 
فرزند  اندرود  برزگر  سعید  متقاضی  مالکانه 
سبقت اله به شماره شناسنامه 10240 صادره 
از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی بمساحت 778 متر مربع مفروز 
و مجزی شده از پلاک- فرعی مفروز از قطعه 
5 تفکیکی از 153 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی محمود 
جعفری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می 
یا اشخاصی نسبت  شود در صورتیکه شخص 
اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
صورت  در  است  بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی 
اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و 
در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 13 /12 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 28 / 12 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

سه ماه است فدراسیون فوتبال جواب ما را نمی دهد
درباره  المپیک  ملی  کمیته  دبیرکل   
ماه  سه  گفت:  ایران  امید  تیم  سرمربی 
سرپرست  و  سرمربی  انتخاب  برای  است 
هستیم،  بحث  حال  در  فوتبال  فدراسیون 
پیشنهاد خود را مطرح کردیم و اگر حرفی 

دارند بیان کنند.
به گزارش ایرنا، مناف هاشمی امروز جمعه 
انتخاب سرمربی  به  اشاره  با  در گفتگویی 
تیم امید ایران اظهار داشت: من به عنوان 
انتظاری  مسئول کمیته ملی المپیک یک 
دارم و وظیفه ای بر دوش من است و یک 
امید  تیم  از  ایران  فوتبال  انتظاری جامعه 

دارد.

وی افزود: ما در چه سال هایی در فوتبال 
برسیم؟  طلا  مدال  به  توانسته ایم  آسیا 
بانکوک،   ۱۹۹۸ پکن،   ۱۹۹۰ درسال 
۲۰۰۲ بوسان به مدال طلا رسیده ایم و دو 
مدعی  آسیا  در  گرفته ایم.  نقره  مدال  بار 
جام  به  صعود  مدعی  دوره  هر  و  هستیم 
بعد  امید  تیم  در  چطور  هستیم.  جهانی 
برسیم؟  موفقیت  به  نتواسته ایم  از سال ها 
این بار به دوش کمیته ملی المپیک است. 
به  امید می تواند  تیم  این  گفته ایم  امسال 
موفقیت برسد و ما نیز گفته ایم می خواهیم 
کمک کنیم. از این بودجه های ناچیز یک 

عددی را برای این تیم کنار گذاشته ایم.

ملی  کمیته  دبیرکل 
کرد:  خاطرنشان  المپیک 
شهردار  با  پیش  هفته 
تهران جلسه ای گذاشتیم. 
در  نامه  تفاهم  یک 
تیم  کاروان  از  حمایت 
که  رساندیم  امضا  ایران 
در حوزه مسکن و اشتغال 
اقدامات  المپیکی ها 

بزرگی انجام شود.
برای  است  ماه  سه  کرد:  تصریح  هاشمی 
انتخاب سرمربی و سرپرست با فدراسیون 
پیشنهاد  هستیم.  بحث  حال  در  فوتبال 

دارند  حرفی  اگر  کردیم.  مطرح  را  خود 
این  بدهند  حکم  می خواهند  کنند.  بیان 
کار را انجام دهند، نمی خواهند دلایشلش 

را بگویند.
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7هنری
خبر

در نمایشگاه »رصتا« بیان شد؛

سخنان جبلی درباره ساترا، تخلفات 

شبکه خانگی و تصویب قوانین جدید

رییس صدا و سیما در افتتاحیه نمایشگاه »رصتا« درباره قوانین 
ساترا که در پروسه تصویب قرار دارد سخن گفت.

به گزارش خبرنگار مهر، پیمان جبلی رییس صدا و سیما امروز 
پنجشنبه یازدهم اسفند در مراسم افتتاحیه نمایشگاه »رصتا« 
تاکنون نزدیک ۳۷۰  یافت و در سخنانی تصریح کرد:  حضور 
مجوز برای رسانه های حوزه نشر دیجیتال صادر شده است. با 
تعامل بسیار خوبی که وجود دارد این عدد احتمالا تا آخر سال 

یا چند ماه آینده به ۵۰۰ مجوز برسد.
وی درباره وظیفه صدا و سیما در حوزه تنظیم گری تصریح کرد: 
سازمان صدا و سیما در جایگاه قانونی تنظیم گری صوت و تصویر 
فراگیر در فضای مجازی رسالت خود را حمایت از فعالان بخش 
خصوصی در حوزه تولید محتوا اعم از نمایش خانگی و برنامه 
سازی تولید محتوا در قالب ها و گونه های مختلف می داند. 
همچنین قانون وظیفه نظارت بر تولید محتوا و انتشار هم بر 

عهده نهاد تنظیم گر ساترا گذاشته است.
های  حمایت  دارد  آمادگی  سیما  و  صدا  کرد:  اضافه  جبلی 
از تولیدکنندگان محتوایی که در مسیر سلامت  بیشتری هم 

فرهنگ جامعه قدم بر می دارند، داشته باشد.
وی با اشاره به انتظار خانواده ها تصریح کرد: مردم و خانواده ها 
با روش ها و رویکردهای درست محتوای سالم و  انتظار دارند 

مورد نیاز جامعه را در اختیارشان بگذاریم.
درباره  پرسشی  به  پاسخ  در  ادامه  در  سیما  و  صدا  رییس 
رویکردهای این رسانه در ماه های اخیر که کمتر توانسته رضایت 

مخاطب را در بر داشته باشد عنوان کرد:
رسانه ملی از تمام توان فکری، حرفه ای و مادی خودش برای به 
روز شدن استفاده می کند همان طور که طرف مقابل چه رقبا 
و چه دشمنان از همه ظرفیت های به روز شده حرفه ای و فنی 
و فکری خود استفاده می کنتد. در دوره تحولی صدا و سیما بنا 
بر این است که ما روایت اول را در اختیار داشته باشیم و اجازه 
ندهیم روایت اول در اختیار دشمنان باشد. همچنین برای ایجاد 
هم افزایی و تعامل موثر بین رسانه ملی و دستگاه های مسئول 

تلاش می کنیم تا رسانه ملی وظایف خودش را انجام دهد.

در  سینمایی  سازمان  رئیس  خزاعی  محمد 
ها  اولی  فیلم  صلاحیت  پروانه  اعطای  مراسم 
عنوان کرد باید حاکمیت سرمایه را به حاکمیت 
استعداد، تعهد، اخلاق و کارآمدی تبدیل کنیم.

روابط  از  نقل  به  مهر  خبرگزاری  گزارش  به 
اعطای  مراسم  فارابی،  سینمایی  بنیاد  عمومی 
گواهینامه فیلمسازان مورد تایید شورای تایید 
اسفند   ۱۱ پنجشنبه  فیلم اولی ها  صلاحیت 

۱۴۰۱ در بنیاد سینمایی فارابی برگزار شد.
در تغییر نسل فیلمسازی به کارگردانانی آشنا با 

فناوری های روز نیاز داریم
کلیپی  پخش  از  بعد  و  مراسم  این  ابتدای  در 
درباره دستاوردهای سینمای ایران، سیدمهدی 
با  فارابی  سینمایی  بنیاد  مدیرعامل  جوادی 
بیان اینکه این یک جمع افتخاربرانگیز برای ما 
از  فارابی است، گفت: یکی  بنیاد سینمایی  در 
مهم ترین کارهای ما در بنیاد سینمایی فارابی 
اندازی باشگاه فیلم اولی ها و شورای تایید  راه 
سامانه  که  زمانی  بود.  اولی ها  فیلم  صلاحیت 
ثبت  در  گسترده ای  استقبال  کرد  کار  به  آغاز 
نمی بستیم،  را  اگر سامانه  و  نام صورت گرفت 
نفر   ۸۰۰ از  بیش  به  شاید  متقاضیان  تعداد 
تایید  فرآیند  مهم  اتفاق  اما  می رسید،  هم 
صلاحیت فیلم اولی ها بود که به اذعان بسیاری 
از سینماگران یکی از حرفه ای ترین فرآیندهای 

تایید صلاحیت تا به امروز بوده است.
وی ادامه داد: روزی که آیین نامه شورای تایید 
صلاحیت اعلام و ماموریت آن از سوی سازمان 
سینمایی به بنیاد سینمایی فارابی سپرده شد، 
به  اتفاق  این  مبادا  که  داشتند  دغدغه  برخی 
صلاحیت ها  تایید  در  حرفه ای  غیر  فرایندی 
مدت  این  در  که  زحماتی  با  اما  شود  منجر 
به اعضای شورا دادیم و با صبر و پیگیری که 
به  دوستان  صلاحیت  بررسی  روند  در  آن ها 
مدیران  از  بسیاری  اعتراف  سبب  دادند،  خرج 
سینمایی و اهالی هنر هفتم به حرفه ای بودن 

روند انتخاب فیلم اولی ها شد.
افزود:  فارابی  سینمایی  بنیاد  مدیرعامل 
صلاحیت  تایید  شورای  در  امروز  بگویم  باید 
فیلم اولی ها، از همه دوستانی که در این جمع 
دارند،  حضور  اولی  فیلم  کارگردانان  عنوان  به 
می توانیم دفاع کنیم و بگوییم قطعا بهترین ها 

در  را  اش  خروجی  و  کرده ایم  انتخاب  را 
جشنواره فجر چهل و یکم هم دیدیم.

تغییر نسل  با یک  امروز  اینکه  بیان  با  جوادی 
عنوان  ایم،  مواجه  سینمایی  مشاغل  همه  در 
کارگردانی  حوزه  در  نسل  تغییر  این  کرد: 
روز  فناوری های  به  توجه  و  است  مهم  بسیار 
نیز از مسائل جدی دیگر سینماست. توجه به 
جلسات  در  و  است  تاکید  مورد  هم  ژانر  تنوع 
اگر  که  داشتیم  تاکید  نیز  حضوری  مصاحبه 
چه  دارند،  حضور  متفاوتی  ژانر  در  دوستان 
ادامه  را  فعالیت شان  شاخه  همان  در  که  بهتر 
دهند. سوابق فیلم های کوتاه این جمع همگی 
حاکی از نوآوری در حوزه های ژانری نظیر ژانر 
کودک و نوجوان، فانتزی و … داشت. امیدوارم 
آتی  سال های  در  ما  سرمایه های  دوستان  این 
سینمای ایران باشند و همه را سیمرغ به دست 

روی سن اختتامیه فیلم فجر ببینیم.
به  را  آینده ساز  استعداد   ۸۷ تا  کردیم  تلاش 

سینمای ایران معرفی کنیم

کارگردان  کانون  نماینده  صدرعاملی  رسول 
در  نیز  فیلم اولی ها  صلاحیت  تائید  شورای  در 
اولی ها  تایید صلاحیت فیلم  این مراسم گفت: 
و  کرونا  روزهای  در  که  بود  دشواری  فرآیند 
تلاش  اینجا  ما  شد.  انجام  اخیر  ناآرامی های 
کردیم تا خروجی  را که امروز می بینیم، داشته 
باشیم. این اتفاق باید ۲۰ سال پیش رخ می داد. 
بهترین ها را جذب کردیم تا فرصت فیلمسازی 
برایشان فراهم کنیم و همین حالا هم که اتفاق 
سازمان  و  فارابی  از  تقدیر  جای  است،  افتاده 
دار  ادامه  جریان  این  امیدوارم  دارد.  سینمایی 
باشد و همه شما بتوانید فیلم هایتان را بسازید.

جمع  در  حاضر  فیلمسازان  به  خطاب  وی 
بلکه  نیستید  اولی  فیلم  اظهار کرد: شما دیگر 
مطمئن  و  هستید  ایران  سینمای  جدی  عضو 
هیچ  درخشید.  خواهید  خوش  که  هستم 
رفاقت بازی در کار نبود و سفارش ها اصلا در 
آثار  از  شورا  اعضای  نداشت.  تاثیری  شورا  کار 
نتیجه  این  به  و مصاحبه های حضوری  رسیده 

 ۸۷ تا  کردیم  تلاش  و  رسیدند  جمع بندی  و 
استعداد آینده ساز را به سینمای ایران معرفی 

کنیم.
این فیلمساز و تهیه کننده پیشکسوت تصریح 
بدانیم،  میزانسن  چقدر  اینکه  نظرم  به  کرد: 
 ،… و  باشیم  بلد  را  بازیگر  از  گرفتن  بازی 
نیمی از کار است اما مهم تر از همه برای یک 
از خصوصیاتی است که  برخورداری  کارگردان 
بتواند با حداقل ۷۰ نفر در پشت صحنه کار و 
تعامل کند. زیرا عوامل فیلمش افراد متخصصی 
آن ها  با  چطور  باشید  بلد  باید  که  هستند 
صحبت کنید تا همه داشته ها و تجربیات خود 

را در کار شما صرف کنند.
دیده ایم  بارها  کرد:  عنوان  صدرعاملی 
کار  یا  بازی  نتوانسته اند  که  را  کارگردانانی 
خوبی را از یک بازیگر، فیلمبردار یا دیگر عوامل 
بگیرند. به نظرم شما این را بلد هستید تا همه 

افراد در فیلم تان بهترین خود را ارائه کنند.

در مراسم اعطای پروانه صلاحیت فیلم اولی ها مطرح شد؛

تبدیل حاکمیت سرمایه به حاکمیت استعداد

خبر

فرزاد جمشیدی  مطرح کرد؛
سحرهای امسال در تلویزیون نیستم

پایین  مالی  استاندارد  به  اشاره  با  جمشیدی  فرزاد 
این  که  کرد  بیان  معارفی  برنامه های  در  تلویزیون 
استانداردها باید تغییر کند و بین مجری مولف و کسی 

که ۱۱ ماه کار کرده است با دیگری تفاوت باشد.
به  اشاره  با  مهر  خبرنگار  با  گفتگو  در  فرزاد جمشیدی 
اینکه سحرگاه ۱۴۰۲ قرار نیست برنامه ای برای تلویزیون 
داشته باشد درباره دلیل آن بیان کرد: من چندین سال 
سال  یا هشت  هفت  شاید حدود  و  نبودم  تلویزیون  در 
برنامه های  به خاطر  مرا  مردم  نکردم.  اجرا  برنامه سحر 
سحر می شناسند. در این سال ها برنامه های دیگری هم 
اجرا کرده ام ولی مردم لطف دارند و این توفیق خداست 

که مرا با برنامه های سحرگاهی می شناسند.
جمشیدی درباره این نوع شناخت مردم نسبت به اجرا 
در سحرگاه اظهار کرد: اینها به دلیل مجاهدتی است که 
برای برنامه بابت مطالعه، تحقیق بوده تا برنامه را متفاوت 
کند. در این چند سالی هم که در تلویزیون نبوده ام از 
سرویس های  و  پلتفرم ها  با  و  نبوده ام  جدا  سحر  برنامه 
مختلفی در ایام مختلف و به ویژه ماه رمضان کار کرده ام.

پلتفرم ها  با  امسال  رمضان  اینکه  به  اشاره  با  وی 
تلویزیون  علیه  اقدامی  این  کرد:  عنوان  می کند  کار 
تلویزیون  در  دوستان  که  خواسته ام  شاید  بلکه  نیست 
گزینه های  ظاهراً  باشند.  داشته  بهتری  تصمیم گیری 
برنامه سحر وجود داشته است و  متعددی برای اجرای 
من احساس کردم انتخاب دوستان در تلویزیون نیستم. 

دیدم پلتفرم ها شرایط بهتری دارند.
آزادی عمل برای اجرا در تلویزیون به من داده شده است

این مجری باسابقه درباره اینکه این شرایط بهتر شامل 
چه مواردی می شود و چقدر از آن مالی است؟ توضیح 
داد: غیر از مسائل مالی بحث دیگری نیست در تلویزیون 
آن آزادی عمل به من داده شده است که کار کنم. اما 
استانداردی  مالی  مباحث  در  که  گفته اند  که  این طور 

وجود دارد که باید حفظ شود.
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سرکار خانم فاطمه فیضی زاده فرزند اکبر
دادگاه   102 شعبه   140091920009965128 کلاسه  به  پرونده  محترم  شاکی 

کیفری دو شهرستان رباط کریم 
موضوع: عذر خواهی 

احتراما به استحضار می رساند اینجانب محمد بدرلو فرزند مهرعلی به علت عصبانیت، 
باعث آزردگی شما گشتم . اینجانب مسئولیت اشتباه خود را بعهده گرفته و از بابت 

آن پشیمان هستم لذا از شما خواهشمندم عذرخواهی اینجانب را بپذیرید.

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی

مورخ     140160301022003168 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1401/11/10 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
یوسف  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد 
به  نسبت  دژ  شاهین  از  صادره   14 شناسنامه  شماره  به  محمدعلی  فرزند  محمدی 
و  مفروز  مترمربع  به مساحت 555/72  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ 
در  واقع  اصلی   147 از  تفکیکی   55 قطعه  از  مفروز  فرعی   - پلاک  از  شده  مجزی 
حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی غلامرضا شهسواری محرز گردیده 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 
صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
به  را  خود  اعتراض  ماه  دو  به مدت  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند 
این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به 
ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10  /12 /1401
تاریخ انتشار دومین آگهی: 25 / 12 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی

مورخ     140160301022003171 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1401/11/10 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی سید محسن 
به  نسبت  تهران  از  صادره   1173 شناسنامه  شماره  به  سیدرضا  فرزند  حسینی 
بنای احداثی به مساحت 836/12  با  سه دانگ مشاع ازششدانگ یک قطعه زمین 
مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 55 تفکیکی از 147 
اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی غلامرضا شهسواری 
محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می 
شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 
به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10  /12 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 25 / 12 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی

مورخ     140160301022003170 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1401/11/10 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی سید حسین 
به  نسبت  تهران  از  صادره   1854 شناسنامه  شماره  به  سیدرضا  فرزند  حسینی 
بنای احداثی به مساحت 836/12  با  سه دانگ مشاع ازششدانگ یک قطعه زمین 
مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 55 تفکیکی از 147 
اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی غلامرضا شهسواری 
محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می 
شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 
به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10  /12 /1401
تاریخ انتشار دومین آگهی: 25 / 12 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی

مورخ     140160301022003172 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1401/11/10 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی احمد سلامتی 
پلاسی فرزند اکبر به شماره شناسنامه 140 صادره از سراب نسبت به ششدانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 546/20 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک 
- فرعی مفروز از قطعه 55 تفکیکی از 147 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط 
کریم از مالکیت رسمی غلامرضا شهسواری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ 
نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
مقررات  طبق  اعتراض  و عدم وصول  مذکور  انقضای مدت  در صورت  بدیهی است 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10  /12 /1401
تاریخ انتشار دومین آگهی: 25 / 12 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

مورخ     140160301022003173 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1401/11/10 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی احمد سلامتی 
پلاسی فرزند اکبر به شماره شناسنامه 140 صادره از سراب نسبت به ششدانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 268/73 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک 
- فرعی مفروز از قطعه 39 تفکیکی از 147 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
رباط کریم از مالکیت رسمی حسین اصفهانی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ 
نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
مقررات  طبق  اعتراض  و عدم وصول  مذکور  انقضای مدت  در صورت  بدیهی است 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10  /12 /1401
تاریخ انتشار دومین آگهی: 25 / 12 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 

فاقد سند رسمی

مورخ     140160301022003206 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1401/11/11 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی محمدتقی 
به  نسبت  ری  شهر  از  صادره   186 شناسنامه  شماره  به  محمدرضا  فرزند  انارکی 
و  مفروز  مترمربع  به مساحت 242/77  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ 
مجزی شده از پلاک 1135 فرعی مفروز از قطعه 196 تفکیکی از 155 اصلی واقع 
در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی جواد فتوحی فیروزآباد محرز 
گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود 
اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص  صورتیکه  در 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 
به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10  /12 /1401
تاریخ انتشار دومین آگهی: 25 / 12 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی

مورخ     140160301022002585 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1401/10/04 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
عدالت  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد 
دهقانیان فرزند ماشاله به شماره شناسنامه 448 صادره از شهر سراب نسبت به 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 87/01 مترمربع مفروز و مجزی 
شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 5 تفکیکی از 153 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
به منظور  لذا  از مالکیت رسمی عباس میرزایی محرز گردیده  شهرستان رباط کریم 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
اعتراض  انقضای مدت مذکور و عدم وصول  بدیهی است در صورت  دادگاه گردد. 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید 

مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10  /12 /1401
تاریخ انتشار دومین آگهی: 25 / 12 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت
نظر به اینکه آقای داود خدابنده لو فرزند محمد طی درخواست به شماره 21736 
برگ  دو  ارائه  ضمن  و   1401/12/16 21405مورخ  و   1401/12/22 مورخ 
استشهادیه محلی در دفتر اسناد رسمی 1187 تهران تقاضای صدور سند مالکیت 
المثنی نموده مدعی است سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت 4460 
مترمربع قطعه دوم تفکیکی پلاک2 فرعی از 168 اصلی مفروز و باقیمانده از پلاک 
اصلی مذکور واقع در قریه قنات میل حوزه ثبتی رباط کریم )که شماره پلاک فرعی 
به پلاک 3280 فرعی از 168 اصلی اصلاح گردیده( ذیل ثبت 11331 صفحه 505 
دفتر املاک جلد 73 به شماره چاپی 604374 به نام بانو ایران صادقی کردار ثبت 
انتقال  سند  برابر  الواسطه  مع  ثبت  مورد  تمامی  ادامه  در  گردید  تسلیم  و  صادر 
خدابنده  داود  آقای  به  کریم  رباط   8 دفتر   1370/11/10 مورخ   17381 شماره 
دفتر   1371/01/09 مورخ   71490 شماره  رهنی  سند  برابر  و  گردید  منتقل  لو 
243 تهران در رهن بانک تجارت میباشد و مازاد بر سند رهنی فوق برابر نامه های 
شماره 4529 مورخ 1373/05/11 و 4204 مورخ 1373/05/30 و 5281 مورخ 
1373/06/01 و 12225 مورخ 1373/10/14 و 12810 مورخ 1381/07/02 
و 14163 مورخ 1381/07/20 و 14613 مورخ 1381/07/23 واحد اجرای ثبت 
رباط کریم بازداشت می باشد که سند مالکیت فوق بعلت اسباب کشی مفقود گردیده 
و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است لذا مراتب به استناد تبصره یک 
یا  چنانچه شخص  تا  گردد  می  آگهی  نوبت  یک  در  ثبت  قانون  نامه  آئین  ماده 120 
نمود  مراجعه  دفترخانه  آن  به  سند  تنظیم  جهت  مالکیت  سند  ارائه  با  اشخاصی 

متقاضی را به همراه مستندات تنظیم سند به این اداره راهنمایی نمائید. 

بابک احمدی -  رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

  
آگهی مفقودی مدارک موتورسیکلت

CG125  مدل 1385 آبی به شماره پلاک: 44978  برگ سبز موتورسیکلت سپند  
 125S8562536***NB5  :ایران 533 و شماره موتور: 32600936 و شماره تنه

بنام رسول رخشان مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط است.



پنجشنبه     25        اسفند           1401 -   سال پنجم- شماره           178     -  8 صفحه   

         صاحب امتیاز و مدیرمسئول : عزیز الله نظری  

نشانی تحریریه : رباط کریم- داودیه- نبش بوستان 5- ساختمان میلاد- طبقه 2- واحد 3 تلفن: 56438444هفته نامه  اجتماعی-فرهنگی - اقتصادی

نشانی دفتر  : شهریار- خیابان ولیعصر-برج سعدی- طبقه 4- واحد 5 تلفن: 65276367

زیر نظر شورای سردبیری

سازمان آگهی ها:   09193302751-  56763626

نشانی امور استان ها : بهارستان- نسیم شهر- نبش چمران- پلاک 568 طبقه 3- واحد 5   تلفن: 56783532

توزیع : 56771992 چاپخانه گل آذین ارتباط با مدیر مسئول و سر دبیر: 09126968123-09126966214

سامانه انتقال آب به دریاچه ارومیه شامل 
کانال و تونل انتقال آب، جمعه هفته جاری 
به  نیرو  وزیر  و  جمهوری  رئیس  حضور  با 

بهره برداری می رسد.
نیرو،  وزارت  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
سامانه  این  از  رسمی  بهره برداری  مراسم 
و  تونل  شامل  ارومیه،  دریاچه  به  آبرسانی 
با  اسفند  پنجم  جمعه  روز  آبرسانی  کانال 
حضور آیت الله سید ابراهیم رئیسی رئیس 
جمهور، وزیر نیرو و برخی مسئولان استانی 

برگزار می شود.
این گزارش حاکی است، سامانه انتقال آب 
انتقال  تونل  از  ارومیه، متشکل  به دریاچه 
۳۶ کیلومتری و کانال ۱۱ کیلومتری است 
میلیون   ۵۰۰ حدود  آبرسانی  قابلیت  که 
مترمکعب آب به دریاچه ارومیه را در سال 

دارد.
با توجه به اهمیت آبرسانی هرچه سریع تر به 
دریاچه ارومیه، وزیر نیرو در تابستان سال 
جاری از نزدیک از قسمت های مختلف این 
سامانه بازدید و شرکت توسعه منابع آب و 
نیروی ایران را ملزم به قرار دادن طرح در 
اولویت های اجرایی کرد. از جمله مشکلات 
سامانه  از  بهره برداری  راه  سر  بر  موجود 

کیلومتر   ۳۶ از  متر   ۸۰۰ آسیب دیدگی 
بهار  از  که  بود  دریاچه  به  آبرسانی  تونل 
سال جاری کارگروه های تخصصی با حضور 
کارشناسان خبره ، تشکیل و طراحی مجدد 
نهایتاً  و  انجام گرفت  تونل  اجزای سازه ای 
در تیرماه راهکارهای ترمیم تونل به تأیید 

فنی رسید و عملیات اجرایی آغاز شد.
بنا بر این گزارش در این راستا تیم اجرایی 
شیفت   ۳ در  فعالیت  با  بلافاصله  پروژه 
کاری، بدون وقفه و با استفاده از روش های 
به  نسبت  همزمان  صورت  به  نوآورانه 
دمونتاژ و خروج TBM در قطعه ورودی، 
 ۸۰۰ حدود  طول  به  تونل  ثانویه  پوشش 
متر در بخش های آبرفتی و آسیب دیده )به 
عنوان مهمترین فعالیت اجرایی( به همراه 
جمع  و  لازم  تکمیلی  فعالیت های  سایر 
آب  جهت  سازی  آماده  و  تجهیزات  آوری 
عملیات  اساس  این  بر  کرد.  اقدام  اندازی، 
پایان  در  سامانه  از  آزمایشی  بهره برداری 
عید  با  همزمان  و  جاری  سال  ماه  بهمن 
انجام  به  موفقیت  با  و  اجرا  مبعث  مبارک 
رسید و تونل و کانال انتقال آب به دریاچه 
توسط  رسمی  برداری  بهره  آماده  ارومیه 

رئیس جمهور شد.

سامانه انتقال آب به دریاچه ارومیه به 
بهره برداری می رسد

شهرداری   کریم  رباط  فرماندار 
فرهنگی  دقیق  ریزی  برنامه  با 
تواند  می  مناسب  فضاسازی  و 
صنعت سینما را به روزهای رونق 

گذشته برگرداند. 
روز  اتفاق  خبرنگار  گزارش  به 
فرهنگ  در شورای  احمدی  ،امید 
تنها سیمای  تعطیلی  به  عمومی  
کرد  اشاره  کریم  رباط  شهرستان 
موضوع  سینما،  داشت  وبیان 
کریم  رباط  مردم  عمومی  مطالبه 
دقیق  ریزی  برنامه  باید   و  است 
موجب  تا  گیرد  صورت  فرهنگی 
جانمایی  شود،  آن  رونق  و  رشد 
مناسب  نا  پیرامونی  شرایط  و  بد 
فرهنگی  امور  با  مرتبط  نا  و 
موجب شده  تا از سینما به خوبی 

استقبال نشود
نقش  سینما  افزود:  احمدی  
کلیدی در پر کردن اوقات فراغت 
مشکلات  رفع  برای  دارد  مردم 
در  صنعت  این  احیای  و  سینما 
و  امر  متولیان  همه  کریم  رباط 
 ، واتحاد  همکاری  با  مسئولین 
توان  می  کنندو  تلاش  دلسوزانه 

ظرفیت  از  منظوره  چند  بصورت 
ها و سالن های سینما برای اشاعه 
امور فرهنگی برای دانش آموزان و 
جشن های اعیاد به خوبی استفاده 

کرد.
ادامه  در  کریم  رباط  فرماندار 
دهه  ایام  در  کرد:امسال  تصریح 
بر  بالغ  اعتبار  با  پروژه   ۵۶ فجر 
بهره  به  تومان  میلیارد   ۳۸۱
مسکن  حوزه  در  و  رسید  برداری 
مهر و تحویل آن به متقاضیانی که 
سالیان سال منتظر خانه دار شدن 

بودند اتفاقات خوبی رقم خورد.
مصوبه  تخصیص  به  احمدی 
آزاد  دانشگاه  به  ترافیک  شورای 
آزادسازی  با  خبرداد  نور  پیام  و 
تاکسی  تردد   ، آبشناسان  خیابان 
ها و اتوبوس ها و کلانتری راحت 
تر انجام شود تا امنیت دانشجویان 
برقرار شود و مصوبه پل عابر پیاده 
زودتر  راهداری  اداره  توسط  که 
تکلیف  تعیین  و  گیری  تصمیم 
از  بتوانند  دانشجویان  تا  شود 
خوبی  به  خدمات  و  امکانات  این 

استفاده کنند

 رونق سینما در رباط کریم باید با

برنامه ریزی دقیق فرهنگی انجام شود
خبر

فرماندار رباط کریم مهمترین 
الویت اداره تبلیغات اسلامی 
کاهش  را  شهرستان  این 
آسیب های اجتماعی با تکیه 
بر آموزه های دینی ذکر کرد.

اتفاق  خبرنگار  گزارش  به 
روز،امید احمدی  در مراسم 
اداره  جدید  رئیس  معارفه 
شهرستان  اسلامی  تبلیغات 
داشت:  اظهار  کریم   رباط 
سازمان تبلیغات اسلامی بعد 
از پیروزی انقلاب شکوهمند 
شده  و  تاسیس  اسلامی 
این  دارند  انتظار  مردم 
سازمان در حوزه فرهنگی و 
دینی نسبت به سایر دستگاه 
تری  مطلوب  عملکرد  ها 

داشته باشد.
در  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
با  امسال  اعتکاف  مراسم 
رباط  مصلای  محوریت 
فرهنگی  های  فعالیت  کریم 
سوی  از  موثری  اجتماعی  و 
انجام  شهرستان  جمعه  امام 
داشت:  اظهار  است،  شده 
مرکز  کریم  رباط  مصلای 
جلب مشارکت های مردمی 
بوده و منجر به اعتماد بیش 
به  نسبت  جامعه  پیش  از 

نظام است.
تاکید  کریمان  دیار  فرماندار 
اسلامی  تبلیغات  اهالی  کرد: 
از  باید  شهرستان  سطح  در 
در  ارگانها  همه  همسویی 

حوزه دینی و اجتماعی برای 
و  اسلام  های  آرمان  ترویج 
کنند  استفاده  بهینه  انقلاب 
مدنظر  متعالی  اهداف  تا 
جامعه  در  پیش  از  بیش 

نهادینه شود.
داد:  ادامه  همچنین  وی 
اقتصاد کشور  شرایط کنونی 
سبب شده رباط کریم و سایر 
شهرستان های استان تهران 
که  شوند  تر  پذیر  مهاجر 
افزایش  به  این مسئله منجر 
می  اجتماعی  های  آسیب 

شود.
احمدی با بیان اینکه مبلغان 
تبلیغات  اداره  روحانیان  و 
رباط  شهرستان  اسلامی 
کاهش  راستای  در  کریم 
باید  اجتماعی  های  آسیب 
آفرینی  نقش  پیش  از  بیش 
ریزی  برنامه  با  گفت:  کنند، 
این  جمعیت  برای  مطلوب 
به  به روز  شهرستان که روز 

شود،  می  اضافه  آن  میزان 
می توان شکوفایی اجتماعی 

بیشتری را تحقق بخشید.
مطلب  این  بیان  ضمن  وی 
مسائل  شدن  عجین  با  که 
توان  می  دینی  و  اجتماعی 
معضلات  و  ها  آسیب  با 
مطلوب  نحو  به  اجتماعی 
افزود:  کرد،  مقابله  تری 
اولویت  به  باید  تبیین  جهاد 
مهم مسئولان اداره تبلیغات 
تبدیل  دیار کریمان  اسلامی 

شود.
با  کریم  رباط  فرماندار   
دشمنان  اینکه  به  اشاره 
اسلامی  ایران  خورده  قسم 
معنویت و دین فرزندان این 
مرز و بوم را نشانه گرفته اند 
تا آنها را از مساجد دور کنند، 
گفت: ارتباط چهره به چهره 
با  دینی  مبلغان  و  روحانیان 
نوجوانان  و  آموزان  دانش 
از  بیش  شکوفایی  به  منجر 

در  دینی  های  آموزه  پیش 
نسل جدید شود.

پایان  در  است  ذکر  به  لازم 
حجت  حضور  با  که  مراسم 
حسن  والمسلمین  الاسلام 
شهرستان  جمعه  امام  ترابی 
الاسلام  حجت  کریم،  رباط 
مدیرکل  زهرایی  محمدجواد 
استان  اسلامی  تبلیغات 
اصغر  علی  سرهنگ  تهران، 
رباط  سپاه  فرمانده  شهیری 
مسئولان  سایر  و  کریم  
در  شهرستانی  و  استانی 
اسلامی  تبلیغات  اداره 
زحمات  از  لوحی  اهدا  با 
رواز  حسین  الاسلام  حجت 
رئیس اداره تبلیغات اسلامی 
اعطا  با  و  تقدیر  شهرستان 
الاسلام  حجت  حکمی 
عنوان  به  سلطانی  محمد 
تبلیغات  اداره  جدید  رئیس 
رباط  شهرستان  اسلامی 

کریم منصوب شد.

فرماندار رباط کریم:کاهش آسیبهای اجتماعی رویکرد 

تبلیغات اسلامی در رباط کریم
خبر

خبر

رئیس کل بانک مرکزی: مرکز مبادله ارز و طلا شروعی 

برای حکمرانی قوی حاکمیت ارزی کشور است
بانک  کل  رئیس   
مرکز  گفت:  مرکزی 
مبادله ارز و طلای ایران 
شروعی برای حکمرانی 
ارزی  حاکمیت  قوی 

کشور خواهد بود.
ایرنا،  گزارش  به 
فرزین«  »محمدرضا 
در  شنبه  سه  روز 
مراسم رونمایی از مرکز 
طلای  و  ارز  مبادله 
راه اندازی  افزود:  ایران 
این مرکز از برنامه های 
بانک مرکزی بود که به 
با  راه اندازی آن  دلایلی 

تاخیر همراه شده بود.
تاخیر  دلایل  از  وی 
را  مرکز  این  راه اندازی 
افزاری  نرم  بحث های 
خاطرنشان  و  برشمرد 
شدن  برطرف  کرد: 
سبب  امروز  مشکلات 
انجام  راه اندازی  شد 

شود.
رئیس کل بانک مرکزی 
تلاش  داشت:  اظهار 
را  ثبات  که  می کنیم 
ارز شروع کنیم  بازار  با 
که  اهمیتی  دلیل  به 
دارد  معاملات  در  ارز 
پیش بینی های  بر  و 
تاثیرگذار  اقتصادی 

است.
وی گفت: مرکز مبادله 
ابزارهای  تمام  با  ایران 
و  شده  پیش بینی 
فکری  کمک های 
خواهد  ارز  آزاد  بازار 
تمام  که  بازاری  بود 
انجام  آن  در  مبادلات 
عنوان  به  ما  و  می شود 
مدیریت  مرکزی  بانک 

لازم را داشته باشیم.
در  کرد:  بیان  فرزین 
تمام دنیا بانک مرکزی 
نهاد اصلی در حوزه ارز 
در  متاسفانه  و  است 
کشور  کنونی  شرایط 

وجود  لازم  نهادهای 
اختیارات  و  ندارد 
است  شده  کمتر 
شروعی  مبادله  مرکز 
قوی  حکمرانی  برای 
کشور  ارزی  حاکمیت 
متخصصان،  تمام  از  و 
 ، ن ا حبنظر صا
سیاسیون و کارآفرینان 
می خواهیم در مدیریت 
از  و  کنند  کمک  ارزی 
استفاده  آنها  نظرات 

می کنیم.
بانک  کل  رئیس 
طی  داد:  ادامه  مرکزی 
بانک  در  تصدی  مدت 
مرکزی نزدیک به بیش 
از ۶.۵ میلیارد دلار ارز 
در سامانه نیما پرداخت 
نسبت  که  کرده ایم 
درصد   ۴۰ پارسال  به 

بیشتر است.
فرایند  در  تسهیل 

تخصیص ارز
نیما  سامانه  گفت:  وی 
سامانه ارز حواله مربوط 
ارزی  اصلی  منابع  به 
است و فعلًا کار خود را 

ادامه می دهد.
در  تسهیل  فرزین 
ارز  تخصیص  فرایند 
اهداف  از  یکی  را 
برشمرد  مبادله  مرکز 
ساخت:  خاطرنشان  و 
اختصاص نرخ مرجع در 
دلایل  به  الان  که  بازار 
انتظارات تورمی و سایر 
افزایش  سبب  عوامل 
باید  شده  قیمت ها 
جایی سامان می گرفت 
مبادله  مرکز  اینجا  که 

خواهد بود.
رئیس کل بانک مرکزی 
مبادله  مرکز  داد:  ادامه 
ارز و طلا جایگزین بازار 
کشف  و  شد  خواهد 

قیمت خواهد کرد .
مرکز  افزود:  فرزین 

چند  طلا  و  ارز  مبادله 
نخستین  که  دارد  جزء 
است  حواله  تالار  آن 
شد  خواهد  مقرر  که 
از  عمده ای  بخش 
نیما  سامانه  ارزهای 
و  فولادی ها  ارز  مثل 
مواد  و  پتروشیمی ها 
و  اول  تالار  در  غذایی 
قیمت  کشف  روش  به 
اقدام  این  عرضه شودبا 
با  و  بیشتر  ارز  عرضه 

کیفیت می شود.
کرد:  خاطرنشان  وی 
برای  محدودیتی  هیچ 
کشور  نیازهای  رفع 
ذخایر  وضع  و  نداریم 
ارزی کشور خوب است.

رئیس کل بانک مرکزی 
علت بهم ریختگی بازار 
انتظارات  را  ارزی 
تورمی برشمرد و گفت: 
در عین حال همه نیاز 
پوشش  را  ارزی  های 

خواهیم داد.
امروز  داد:  ادامه  فرزین 
مرکز  اندازی  راه  با  و 
مبادله ارز و طلا کشف 
خواهد  صورت  قیمت 
پیش بینی  و  گرفت 
قابل  رشد  می کنم 
آمار  در  توجهی 
داشته  ارز  تخصیص 

باشیم.
مرکز  دوم  وجه  وی 
را  طلا  و  ارز  مبادله 
و  برشمرد  دوم  تالار 
خاطرنشان ساخت: این 
را  ارز خدماتی ها  تالار 

ارائه خواهد کرد.
بانک  کل  رئیس 
مرکز  افزود:  مرکزی 
و  ارز  مرجع  مبادله؛ 
خواهد  کشور  طلای 
شد و در آینده نزدیک 
در  دیگری  ابزارهای  از 
معاملات  ابزار  مثل  آن 
سلف و فیوچر استفاده 

خواهد شد.
در  گفت:  فرزین 
به  را  ارز  این  گذشته 
بودیم  داده  صرافی ها 
ملی  کارت  با  مردم  و 
و  می کردند  مراجعه 
را  نیازشان  مورد  ارز 
پیش  که  می گرفتند 
بود  دلار  این ۲۰۰۰  از 
یورو  تا ۵۰۰۰  را  آن  و 
افزایش دادیم اما از این 
راه  سامانه  این  بعد  به 
همه  و  می شود  اندازی 
نیازهای خدماتی مردم 
تا  کردیم  شناسایی  را 
تامین کنیم که  را  آنها 
مسافرتی،  ارز  شامل 
ماموریتی،  دانشجویی، 
بیش  شامل  و  درمانی 
ارزی  نیاز  نوع   ۶۰ از 

خدماتی است.
فرزین با اشاره به اینکه 
پشت  مسافری  ارز 
فرودگاه  خروجی  گیت 
دیگر  و  خمینی  امام 
فرودگاه های بین المللی 
داده  مسافران  به 
توجه  با  گفت:  می شود 
به اینکه در آستانه شب 
تقاضای  و  عید هستیم 
است  زیاد  هم  سفر 
کنیم  کاری  امیدواریم 
به  مشکلی  هیچ  که 

وجود نیاید.
دلار فردایی غیر قانونی 

است
کرد:  خاطرنشان  وی 
دلار  و  فردایی  بازار 
قانونی  غیر  فردایی 
تایید  مورد  و  بوده 
و  نیست  مرکزی  بانک 
به همین سبب به بازار 
کردیم  ورود  فردایی 
کارهایی  توانستیم  و 
دهیم،  انجام  آنجا  در 
شرایطی  در  که  چرا 
فردایی  دلار  قیمت  که 
افزایش  عده ای  توسط 

نیز  تقاضا  می کند  پیدا 
در آن روز برای ارز بالا 
می رود. بنابراین در این 
راستا یکی از ابزارهایی 
که امروز در صددیم از 
این  کنیم  استفاده  آن 
است که نرخ را مبتنی 
مصارف  و  منابع  بر 
متغیرهای  و  ارزی 
کنیم  تعیین  بنیادی 
متخصصان،  همه  از  و 
رسانه ها  و  کارشناسان 
این  در  می خواهیم 
زمینه به ما کمک کنند 
انتظارات  بتوانیم  تا 
تورمی جامعه را کنترل 
عده ای  که  چرا  کنیم. 
برای  تلاش  در  همواره 
ایجاد یک تصویر منفی 

در این زمینه هستند.
رییس کل بانک مرکزی 
منابع  وضعیت  گفت: 
ارزی ما در سال جاری 
است  مناسبی  وضعیت 
و در سال آینده شرایط 
از  بهتر  نظر  این  از 
چرا  شد  خواهد  امسال 
که  مذاکراتی  با  که 
گشایش های  داشتیم 
انجام  حال  در  خوبی 
آرام  ارز  اگر  است. 
سایر  می توانیم  شود 
اقتصاد  شاخص های 
کنیم  ثبات  با  را  کلان 
امروزه  متاسفانه  که 
با  آنها  از  هیچکدام 

ثبات نیست.
ثبات  داد:  ادامه  فرزین 
و آرامش بازار ارز باعث 
سایر  به  ثبات بخشی 
اقتصادی  شاخص های 
مرکز  شد.  خواهد 
طلای  و  ارز  مبادله 
ایران به نوعی بازار آزاد 
تمام  و  بود  خواهد  ارز 
ارزی  نیازها و مبادلات 
خواهد  انجام  آن  در 

شد.
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